
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 

Készült: Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete  

2021. június 24-én megtartott soros nyílt ülésén, 

 a Polgármesteri Hivatal dísztermében. 

 
 
 
Jelen vannak: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester levezetése mellett Bagi Zsolt 
Arnold, Dr. Bakos Beáta, Bertalan László, Gyárfás Lajos, Dr. Mikola Nóra, Seresné Lados 
Éva, Tóth Imre 8 fő képviselő. 
 
Előzetes bejelentés mellett távolmaradt: Bajzáthné Bertalan Ildikó 1 fő képviselő. 
 
Tanácskozási joggal jelen van:  

Lovász Imre jegyző, 
Mezei Norbert a Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztályvezetője, 
Lajosné Kiss Klára a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde intézményvezetője,  
Müllerné Braun Erika az Ozoróczky Mária Szociális Központ intézményvezetője, 
Kun Adrienn a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár megbízott 
vezetője, 
Szabó László mezőőr, 
Szabó József mezőőr, 
Dr. Nagy Ernő Róbert rendőr alezredes, a Jászberényi Rendőrkapitányság vezetője, 
Fazekas-Füzesi Nóra rendőr őrnagy, a Jászladányi Rendőrőrs parancsnoka, 
Kovácsné Szabó Veronika a Jászladányi Móra Ferenc Általános Iskola igazgató, 
Lólé Gyula közalkalmazott, a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnöke, 
Rácz Tamás József NÜVI dolgozó, a JRNÖ tagja 
a lakosság részéről 2 fő. 
 
 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester nagy tisztelettel köszönt mindenkit a mai soros 
képviselő-testületi ülésen, megállapítja, hogy a 9 fő képviselőből 8 fő jelen van, Bajzáthné 
Bertalan Ildikó képviselő jelezte távolmaradása okát, a képviselő-testület határozatképes, az 
ülést megnyitja. Külön tisztelettel köszönti a meghívott vendégeket, és köszönti azokat a 
vendégeket, akik a közmeghallgatás miatt érkeztek. A meghívóban 22 napirendi pont 
tárgyalása szerepel, megkérdezi a képviselő-testület tagjait, hogy van-e valakinek plusz 
napirendi pont, illetve módosító javaslata? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális bizottság elnöke: plusz napirendi pontként 
szeretné javasolni a Jászladány, belterület 1397/6 hrsz-ú kisajátításáról szóló előterjesztés 
megtárgyalását. 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság 
részéről 2 napirendi pont tárgyalását szeretné kérni, az egyik a VP6-7.2.1.1-21 kódszámú, 
„Külterületi helyi közutak fejlesztése” című felhívásra benyújtani kívánt támogatási 
kérelemhez szükséges projekt előkészítő tanulmány elkészítésére szolgáltató kiválasztásáról 
szóló előterjesztés, a másik a helyi termékértékesítést szolgáló piac kialakítása Jászladányon 
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pályázathoz önerő biztosításáról szóló 419/2021. (II. 8.) számú polgármesteri határozat 
módosítása lenne. 
 
Bertalan László képviselő: nyílt ülés végén szeretne kérni Egyebek című plusz napirendi 
pontot.  

(További javaslat, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: plusz napirendi pontként javasolja tárgyalni az 
EFOP-1.6.2-16-2017-00035 azonosítószámú „Komplex telepprogram Jászladányon II” című 
projekt keretében egészségügyi szolgáltatások elérésének javítása érdekében egészségnap 
szervezése tevékenység ellátására szolgáltató kiválasztásáról szóló előterjesztést, továbbá a 
Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2020. évi támogatás elszámolásáról szóló 
beszámolót is meg kellene tárgyalni, valamint még egy plusz napirendi pontot, az 
önkormányzat településfásítási programon történő részvételről. Így összesen 7 plusz napirendi 
pont felvételére érkezett javaslat. Az ügyrendi bizottság által javasolt kisajátítással 
kapcsolatban arról szeretné tájékoztatni a képviselő-testületet, hogy a bizottság ugyan 
tárgyalta, de ezt követően a főépítész úrral egyeztettek, és ő azt javasolta, hogy amíg a 
településrendezési eszközök módosítása nincs elfogadva a megyei főépítész által, addig a 
kisajátításról ne hozzon a képviselő-testület döntést, csak a településrendezési terv módosítás 
elfogadását követően, ezért javasolja, hogy most ne tárgyalja ezt a napirendi pontot a testület. 

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
az ügyrendi bizottság által javasolt kisajátítás kezdeményezéséről szóló napirendi pontot ne 
tárgyalja a testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
1/2021. (VI. 24.) sz. határozata 
 
Napirend kiegészítésére vonatkozó javaslat elutasítására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete nem kívánja mai ülésén 
tárgyalni az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság által javasolt Jászladány, belterület 
1397/6 hrsz-ú kisajátításáról szóló előterjesztést. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
nyílt ülésben 20. napirendi pontként a VP6-7.2.1.1-21 kódszámú, „Külterületi helyi közutak 
fejlesztése” című felhívásra benyújtani kívánt támogatási kérelemhez szükséges projekt 
előkészítő tanulmány elkészítésére szolgáltató kiválasztásáról szóló előterjesztést tárgyalja a 
testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
2/2021. (VI. 24.) sz. határozata 
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Napirend kiegészítése 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következő napirendi 
ponttal egészíti ki mai ülésének napirendjét, melyet nyílt ülésben 20. pontként kíván 
tárgyalni: 

20./ Előterjesztés a VP6-7.2.1.1-21 kódszámú, „Külterületi helyi közutak 
fejlesztése” című felhívásra benyújtani kívánt támogatási kérelemhez 
szükséges projekt előkészítő tanulmány elkészítésére szolgáltató kiválasztására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
nyílt ülésben 21. napirendi pontként az EFOP-1.6.2-16-2017-00035 azonosítószámú 
„Komplex telepprogram Jászladányon II” című projekt keretében egészségügyi szolgáltatások 
elérésének javítása érdekében egészségnap szervezése tevékenység ellátására szolgáltató 
kiválasztásáról szóló előterjesztést tárgyalja a testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
3/2021. (VI. 24.) sz. határozata 
 
Napirend kiegészítése 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következő napirendi 
ponttal egészíti ki mai ülésének napirendjét, melyet nyílt ülésben 21. pontként kíván 
tárgyalni: 
 
21./ Előterjesztés az EFOP-1.6.2-16-2017-00035 azonosítószámú „Komplex 

telepprogram Jászladányon II” című projekt keretében egészségügyi 
szolgáltatások elérésének javítása érdekében egészségnap szervezése 
tevékenység ellátására szolgáltató kiválasztására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
nyílt ülésben 22. napirendi pontként a helyi termékértékesítést szolgáló piac kialakítása 
Jászladányon pályázathoz önerő biztosításáról szóló 419/2021. (II. 8.) számú polgármesteri 
határozat módosítását tárgyalja a testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
4/2021. (VI. 24.) sz. határozata 
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Napirend kiegészítése 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következő napirendi 
ponttal egészíti ki mai ülésének napirendjét, melyet nyílt ülésben 22. pontként kíván 
tárgyalni: 
 
22./ Helyi termékértékesítést szolgáló piac kialakítása Jászladányon pályázathoz 

önerő biztosításáról szóló 419/2021. (II. 8.) számú polgármesteri határozat 
módosítása 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
nyílt ülésben 23. napirendi pontként a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2020. 
évi támogatás elszámolásáról szóló beszámoló elfogadásáról szóló előterjesztést tárgyalja a 
testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
5/2021. (VI. 24.) sz. határozata 
 
Napirend kiegészítése 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következő napirendi 
ponttal egészíti ki mai ülésének napirendjét, melyet nyílt ülésben 23. pontként kíván 
tárgyalni: 

23./ Javaslat a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2020. évi támogatás 
elszámolásáról szóló beszámoló elfogadására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
nyílt ülésben 24. napirendi pontként a településfásítási programon történő részvételt tárgyalja 
a testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
6/2021. (VI. 24.) sz. határozata 
 
Napirend kiegészítése 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következő napirendi 
ponttal egészíti ki mai ülésének napirendjét, melyet nyílt ülésben 24. pontként kíván 
tárgyalni: 
 
24./ Javaslat településfásítási programon történő részvételre 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
nyílt ülésben 25. napirendi pontként Egyebek című napirendi pontot tárgyaljon a testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
7/2021. (VI. 24.) sz. határozata 
 
Napirend kiegészítése 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következő napirendi 
ponttal egészíti ki mai ülésének napirendjét, melyet nyílt ülésben 25. pontként kíván 
tárgyalni: 
 
25./ Egyebek 

 Előadó: Bertalan László képviselő 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki fogadja el a mai napirendet, 
mely következtében 25 napirendi pontot nyílt ülésben, 3 napirendi pontot zárt ülésben tárgyal 
a testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
8/2021. (VI. 24.) sz. határozata 
 
Napirend elfogadása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következők szerint 
határozza meg mai ülésének napirendjét: 
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N a p i r e n d :  
 
KÖZMEGHALLGATÁS  

 

Témája: 
 Közrend, közbiztonság  

 
 

1./ Beszámoló a közrend, közbiztonság helyzetéről és a Jászladányi 
Rendőrőrs munkájáról 

 Előadó: Jászberény Rendőrkapitányság vezetője, 
  Jászladányi Rendőrőrs parancsnoka, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

2./ Beszámoló a Közterület-felügyelet 2020. évi munkájáról 
 Előadó: Közterület-felügyelő, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

3./ Beszámoló a Mezőőrök 2020. évi munkájáról 
 Előadó: Mezőőrök, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

4./ Előterjesztés a polgármester veszélyhelyzet ideje alatt átruházott 
hatáskörben hozott döntéseinek jóváhagyására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Lovász Imre jegyző 

5./ Előterjesztés a VP6-7.2.11-21 külterületi helyi közutak utak fejlesztése 
pályázat kapcsán útépítési engedélyezési tervdokumentáció tárgyában 
tervező kiválasztására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

6./ Beszámoló a Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény 2020. 
évi munkájáról 

 Előadó:  Göröcs László mb. intézményvezető 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

7./ A NÜVI beszámolója a közmunka programokban foglalkoztatottak által 
végzett munkákról 

 Előadó: Göröcs László mb. intézményvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

8./ Előterjesztés a Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény 
intézményvezető megbízására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

9./ Előterjesztés a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár 
megbízott intézményvezető megbízásának meghosszabbítására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
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10./ Beszámoló a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde 2020/2021-es nevelési évben 
végzett munkájáról 

 Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

11./ Javaslat az Önkormányzat 2021. évi költségvetési előirányzatainak 
módosítására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
  Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

12./ Javaslat az Önkormányzat 2021. évi költségvetési rendeletének 
módosítására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
  Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

13./ Beszámoló az Ozoróczky Mária Szociális Központ 2020. évi szakmai 
munkájáról 

 Előadó: Müllerné Braun Erika intézményvezető, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

14./ Előterjesztés a 12/2005. (VII. 1.) számú rendelettel kapcsolatos 
törvényességi felhívás megtárgyalására, javaslat a személyes gondoskodást 
nyújtó ellátásokról, azok igénybevételéről, valamint a fizetendő térítési 
díjakról szóló önkormányzati rendelet elfogadására  

 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

15./ Előterjesztés a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz 
begyűjtésére vonatkozó közszolgáltatási szerződés elfogadására, és  a nem 
közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó helyi 
közszolgáltatásról szóló 9/2014. (VI. 14.) önkormányzati rendelet 
módosítására 

 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

16./ Előterjesztés az Ozoróczky Mária Szociális Központ részére takarítógép 
beszerzésére szállító kiválasztására 

 Előadó: Müllerné Braun Erika intézményvezető,  
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

17./ Előterjesztés a Jászladány, külterület 0563 hrsz-ú ingatlan búcsú 
megtartása céljából történő bérbeadására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság  
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

18./ Javaslat Jászladány belterületén végzendő szúnyoggyérítés 
megrendelésére 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

19./ Előterjesztés a Medicopter alapítvány kérelmének megtárgyalására 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
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20./ Előterjesztés a VP6-7.2.1.1-21 kódszámú, „Külterületi helyi közutak 
fejlesztése” című felhívásra benyújtani kívánt támogatási kérelemhez 
szükséges projekt előkészítő tanulmány elkészítésére szolgáltató 
kiválasztására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

21./ Előterjesztés az EFOP-1.6.2-16-2017-00035 azonosítószámú „Komplex 
telepprogram Jászladányon II” című projekt keretében egészségügyi 
szolgáltatások elérésének javítása érdekében egészségnap szervezése 
tevékenység ellátására szolgáltató kiválasztására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 

22./ Helyi termékértékesítést szolgáló piac kialakítása Jászladányon 
pályázathoz önerő biztosításáról szóló 419/2021. (II. 8.) számú 
polgármesteri határozat módosítása 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

23./ Javaslat a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2020. évi 
támogatás elszámolásáról szóló beszámoló elfogadására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 

24./ Javaslat településfásítási programon történő részvételre 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 

25./ Egyebek 
 Előadó: Bertalan László képviselő 

 
Zárt ülés: 

 
26./ Előterjesztés a Jászladány, Nagydabi u. 17. szám (2598 hrsz.) alatti 

ingatlan értékesítési ajánlatának megtárgyalására  
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

27./ Előterjesztés a Jászladány, Petőfi Sándor u. 48. szám (1173 hrsz.) alatti 
ingatlan értékesítési ajánlatának megtárgyalására  

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

28./ Előterjesztés a Jászladány, Nagytemető u. 15. szám (286 hrsz.) alatti 
ingatlan vételi ajánlatának megtárgyalására  

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
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KÖZMEGHALLGATÁS  

 
Témája: 

 Közrend, közbiztonság  
 
 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a mai képviselő-testületi ülés meghívójában a 
napirendi pontokat megelőzte a közmeghallgatás, melynek témája a közrend, közbiztonság. A 
közmeghallgatás kötelező feladata a képviselő-testületnek, minden évben egyszer kötelező 
közmeghallgatást tartani. Általában a közrend, közbiztonság témáját körülölelve tartja meg a 
testület a közmeghallgatást. Megkérdezi a jelenlévőket, hogy a közmeghallgatás keretében 
van-e valakinek kérdése, véleménye, javaslata a közrend, közbiztonsággal kapcsolatosan, 
vagy egyéb témában? 
 
Túri János (Tisza u. 22.): sajnos nagyon érintett a T-Plasztik-os balesetveszélyes témában, a 
rendőrséget érintően is, mert hiába jelzi Jászberénybe, vagy a helyi rendőröknek, nem történik 
semmi. Ugyanúgy az utcán parkolnak, ugyanúgy közlekedik a targonca keresztben és 
hosszában, teljes fejetlenség van, az utat már teljesen tönkretették, az utcán pakolják a 
kamionokat a targoncával. Annyi történt a rendőrség részéről, hogy kitették a lakott területet 
jelző táblát, mert azelőtt 90-el járhattak, mert nem számított lakott területnek. Most már lakott 
területnek minősül, de ezen kívül nem történt semmi változás. Jó lenne, ha valamit tennének 
ez ügyben, mert minden nap ott közlekedik, és hirtelen kell fékezni, mert éppen gyalogos lép 
ki, vagy a targonca közlekedik keresztben az úton. A fiát már majdnem elütötte a targonca, a 
szélvédőtől 2 cm-re állt meg a targonca villája, szóval hihetetlen dolgok mennek ott. A 
jászberényi közlekedési alosztály vezetője azt mondta, hogy nem is tudta, hogy ez az utca 
létezik, utána tették ki a lakott terület táblát, ugyanígy az újtelepre is. Ennyi történt ezzel 
kapcsolatosan. Azt csinálnak ott önkéntesen, amit akarnak. Saját magának kell megállania 
azért, hogy a targonca elmenjen. Mit keres a közúton a targonca? Szeretné, ha erre a 
problémára találnának megoldást.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a település helységjelző táblákat nem a 
rendőrség helyeztette ki. Tavalyi évben őrsparancsnok úr jelezte, hogy jó lenne 
közigazgatásilag rendezni, hogy hol van a település belső határa, illetőleg a belterület és 
külterület, pontosan a jogszabályok betartása és betartatása miatt. Erre a kérésre az 
önkormányzat kezdeményezésére a közút helyezte ki a táblákat. Az valóban igaz, hogy a T-
Plasztik Kft. területe a Tisza utca két oldalán helyezkedik el. Tavalyelőtt született egy olyan 
képviselő-testületi döntés, hogy megtörténik az útszakasz sorompóval történő lezárása. Erre 
készült egy terv, és jelenleg folyamatban van az a Településrendezési terv módosítás, ami 
lehetővé teszi a sorompós útlezárást. A helyi lakosok a sorompón addig át lesznek engedve, 
amíg egy elkerülő út meg nem épül, ami kikerüli a T-Plasztik Kft-t. Azt nem tudni, hogy az 
elkerülő út megépítésére mikor kerül sor, ez közös érdek, és közös cél mindenki számára. A 
belterületi utakon, közúton történő parkolást nem tiltja semmilyen helyi rendelet. Közúton 
lehet parkolni, kivéve akkor, ha közlekedésbiztonságilag balesetveszélyes. Ez nem egyirányú 
út. 
 
Túri János (Tisza u. 22.): két autó nem fér el egymás mellett. Van két parkolójuk, mégis az 
utcán parkolnak, és menetiránnyal szemben, össze-vissza. Amíg nincs kész az elkerülő út, 
addig miért korlátozzák a közlekedők szabadságát azzal, hogy sorompóval lezárják? Kerüljön 
körbe, ha el akar jutni valahová? Azt fogják ezután csinálni, hogy az úton fognak pakolni, és 
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addig nem engedik át a közlekedőket, amíg a pakolás folyik. Ezt a döntést nem fogadja el, ez 
egy nevetséges dolog. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ez a döntés már megszületett.  
 
Túri János (Tisza u. 22.): ez a baj, akkor nem voltak itt az ülésen. Ezt az utat nem az 
önkormányzat építette. Azért, mert megszüntették a tüzépnél az átjárót, a vasút ennek fejében 
építtette meg az utat körbe. Úgy meg lett csinálva, hogy most meg lehet nézni, össze-vissza 
van furkálva, tiszta lyuk az egész, a targonca és a kamionok tönkretették. A varrodánál ki van 
téve, hogy 5 tonnáig be lehet jönni, itt nincs kitéve semmi sem. Az nem számít már az 
önkormányzat kezelésében levő útnak? Azt nem tudja, hogy ha saját részére egy 6 tonnás 
autóval hoznak sódert, akkor hogyan fog bemenni, mikor nem lehet bemenni. Be sem tud 
fordulni az utcába, két autó nem fér el egymás mellett. Ha jön valaki ki az utcából, akkor félre 
kell állni, hogy el tudjon férni. Ha jön a kisebbség, az nem áll félre, csak egy porcsíkot lehet 
látni utána. Mikor lesz ebben határozat? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a határozat megszületett, a településrendezési 
terv elfogadása folyamatban van. Vasúti sorompó kivitelezése 40 millió forintba kerülne, 
amire nincsen pénze az önkormányzatnak.  
 
Túri János (Tisza u. 22.): ki mondta a T-Plasztiknak, hogy mind a két oldalra építkezzen? 
Valaki megengedte nekik. Őket is meg lehet érteni, hogy az árut vinniük kell a targoncával 
jobbra és balra, de ne a közlekedők igyák meg a levét. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: amikor a településrendezési terv módosítás 
történt, akkor a Tisza utcában a lakosok ki lettek értesítve szórólap formájában, hogy részt 
vehetnek az egyeztetésen.  
 
Túri János (Tisza u. 22.): igen, de ugyanúgy volt, mint most, hogy délután 2 órára tették, 
akik dolgoznak, nem tudnak jelen lenni. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Borkó László Tisza utcai lakos jelen volt.  
 
Túri János (Tisza u. 22.): igen, mert ő nyugdíjas, és ráért. A munkahelyen nem úgy van, 
hogy bármikor elengedik az embert.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: nem előző nap lett meghirdetve, 15 nappal a 
fórum előtt, és ez már tavalyelőtt történt. Úgy próbált eljárni a képviselő-testület, hogy mind a 
lakosság, mind a T-Plasztik Kft. megelégedésére szülessen meg a döntés.  
 
Túri János (Tisza u. 22.): innen költözni kellene Jászladányról. Ez egy mocsok hely. Itt szó 
szerint azt csinálnak, amit akarnak. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: nem tudja elmondani ilyen hozzáállással a 
helyzetet.  
 
Túri János (Tisza u. 22.): nem is kell, fölösleges, akkor is 1 ember volt jelen a gyűlésen, és el 
lett mondva ez a téma. Ugyanígy a jegyző úr is elérhetetlen 5 hónapja. 
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Túriné Balogh Ágnes (Tisza u. 22.): ez mind igaz, ami elhangzott, és elég szomorú dolog. 
Az is felháborító, hogy kerékpárral az újtelepre a kisboltba szeretne menni, és a plasztiknál a 
biztonsági őr megállítja, hogy szálljon le, tolja a kerékpárt, és menjen vissza, mert ez a gyár 
területe, itt nem mehet kerékpárral. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ez mikor történt? 
 
Túriné Balogh Ágnes (Tisza u. 22.): nap, mint nap, ha valaki arra megy, ezt tapasztalja. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: kéri, hogy ilyenkor jelezzék ezt, mert tavaly, 
amikor volt ilyen probléma, hogy elkezdték kerítéssel lezárni a területet, akkor személyesen 
ment ki a helyszínre, és elrendezték ezt a dolgot. A rendőrségnek is és a biztonsági őrnek is 
fél információja volt ebben az ügyben, de tisztázták a helyzetet.  
 
Túriné Balogh Ágnes (Tisza u. 22.): a polgármesteri hivatalra hivatkoztak. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: kéri, hogy szóljanak ilyen esetben, mert csak 
akkor tud intézkedni, ha tud a problémáról. 
 
Túriné Balogh Ágnes (Tisza u. 22.): rendben. Köszöni szépen. Mivel le van százalékolva, 
jelenleg az a munkája, hogy szórólapokat hord, így arra is kell mennie, már 3 vagy 4 
alkalommal megállították.  

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: tekintettel arra, hogy további kérdés nincs, így a 
képviselő-testület a napirendi pontok megtárgyalásával folytatja ülését.  
 

 
1 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló a közrend, közbiztonság helyzetéről és a Jászladányi Rendőrőrs munkájáról 
Előadó: Jászberény Rendőrkapitányság vezetője, 

 Jászladányi Rendőrőrs parancsnoka, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: nagy tisztelettel köszönti Dr. Nagy Ernő Róbert 
kapitány urat, és Fazekas-Füzesi Nóra őrsparancsnok asszonyt, köszöni, hogy elfogadták a 
meghívást. Átadja a szót Dr. Nagy Ernő rendőrkapitánynak. 
 
Dr. Nagy Ernő Róbert r. alezredes: köszönti a jelenlévőket, jó pár ismerős arcot lát, akik 
szerves részei a településnek, az oktatás területéről, a roma önkormányzat, a mezőőrség és 
polgárőrség részéről is. Rendőrségi szemmel Jászladányt egy nagyon jól működő településnek 
látja. Nem tudott még olyan kéréssel fordulni a település irányába, amit nem tudtak volna egy 
olyan közös kompromisszumra, vagy egy olyan közös feladatellátásba összefogni, ami a jó 
irányba tudott volna hatni. Az írásos jelentés nagyon részletesen tartalmazza számok oldaláról 
nézve, hogy hogyan is néz ki egy közbiztonsági beszámoló, a számokkal nem szeretne most 
foglalkozni, a számok mögötti dolgokról szeretne beszélni. A hosszú bezártság után nagyon jó 
látni, hogy működik egy képviselő-testület, jó látni, hogy vannak érdeklődők, és vannak, akik 
el tudják mondani problémáikat, így működik egy jól működő demokrácia.  A település nem 
volt magára hagyva, és ezúton szeretné megragadni azt a pillanatot, hogy köszönetet mondjon 
polgármester asszonynak, akivel folyamatos kapcsolatban voltak, és nem csak polgármester 
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asszonnyal, hanem a képviselő-testület több olyan képviselő tagjával is, akik a problémákat a 
pandémia időszaka alatt is eljutatták hozzájuk. Az elmúlt év egy olyan időszak volt, amivel 
még nem álltak szemben. Pályája során már több különböző kellemetlen helyzettel is 
találkozott, de ilyen jellegű pandémiás helyzettel még nem. A korlátozások nagy mértékben 
érintették az országot, az embereket, a világban élő embereket, nem utolsó sorban a 
Jászladányon élő embereket is. Olyan korlátozásokkal kellett szembenézni, ami a mindennapi 
életet felborította, sajnos rengeteg közel álló személyt is elveszítettek, a vírus nem válogatott. 
A rendőrség berkein belül igyekeztek helyt állni a közterületeken is. Azt vallja, hogy a 
jászságban a közbiztonság nem lehet fórum téma. Nem tehetik meg, hogy amiatt, hogy a 
rendőrségnél is megjelenik a kór, ne legyen megfelelően szavatolt a közbiztonság, és ez így 
volt Jászladányon is. A számokból is látható, hogy 2020-as évben csökkent a regisztrált 
bűncselekmények száma, nagyon minimálisan csökken a 2019-es évhez képest. Azt gondolja, 
hogy ez egy szép eredmény, és ez nem önmagának a rendőrségnek tudható be. Rengeteg 
olyan segítő, együttműködő, támogató partnerük van, akik itt is ülnek a sorokban, akik nap, 
mint nap támogatták a rendőrség munkáját azzal, hogy közösen tudjanak tenni nem csak 
Jászladányért, hanem a jászságért. Úgy gondolja, hogy azok a kérések, azok a kritikák, amik 
érhették a rendőrséget, azok eljutottak hozzájuk, melyet ezúton is köszön. Tudni kell 
mindenről, hiszen rengeteg olyan dolog kerülheti el a hatóság figyelmét, amire érdemes 
figyelmet fordítani. Lehet, hogy 100-ból 99 érdemtelen, de pont azt az 1-et, amire figyelni 
kell, nem látta meg eddig senki. Azért jók a fórumok, mert az emberek kicsit újra tudnak 
pezsegni, meg tudják látni azokat a problémákat is, amelyekre eddig nem tudtak koncentrálni, 
lehetnek olyan dolgok is, melyekben nagyobb erőfeszítéseket kell tenni. Év végére láthatták 
azt is, hogy olyan jellegű bűncselekmények indultak el a területen, amelyek korábban 
kevesebb számúak voltak a településen. Ez nem véletlen, hiszen ennek a pandémiának volt 
egy hozadéka, láthatják, hogy a 2021-es évben is még csak most tudtak egy kicsit 
föllélegezni. A garázdaságok számában volt egy nagyobb irányú emelkedés, ami sajnos 
ugyancsak a pandémiával hozható összefüggésbe, hiszen a bezártság után az emberek 
megkapták a nyarat. Beindultak a kocsmai bajnokságok, beindultak a közterületeken azok a 
garázda jellegű cselekmények, amik néhány elfogyasztott finom ital után megjelenhettek 
sajnos a területen. De nem kiugróan volt magas a számuk ezeknek, és arról tud beszámolni, 
hogy azok a bűncselekmények, amelyek bekövetkeztek, túlnyomó részében felderítésre is 
kerültek. A fő céljuk nem az, hogy üldözzék a bűnt, hanem az, hogy preventív magatartást 
gyakoroljanak a területre, és megelőzzék a bűncselekményeket. Ha már nem tudták 
megelőzni, akkor viszont legyen meg a bűnelkövető. Az állományuk felkészült, 
nagymértékben elhivatottak a jászladányi kollégái annak vonatkozásában, hogy itt rend 
legyen. Hogy bűn lesz-e, arra a válasz az, hogy igen, mert mióta az emberiség létezik, azóta itt 
van a bűn is. A helyi rendőrök elhivatottak, tudják a dolgukat, és rengeteg segítséget kapnak. 
A képviselő-testületben itt ül a polgárőrség elnöke is, ami a legjobb összetevő, mert látja a 
település problémáit is, és látja a rendészeti oldalt is. Itt szeretne köszönetet mondani elnök 
úrnak és csapatának, hogy nagymértékben hozzájárultak ahhoz a sikerhez, ahhoz az 
eredményhez, amit 2020. év hozott. 2021-ről még nem szeretne beszélni, mert ennek lesz egy 
másik fóruma, a kettő nagyon összefügg, bizonyos szinten hozzányúltak olyan dolgokhoz is, 
ami közel 50 évig változatlanul működött a jászberényi rendőrkapitányságon, ami érintette 
Jászladányt is. Új módszereket találtak ki, stratégiai és strukturális átalakuláson is 
keresztülmentek, sajnos az állományon keresztül is rendet kellett teremteni, amelynek 
hozományaként kettő kollégától meg kellett válniuk a jászladányi rendőrőrs vonatkozásában. 
Amikor rendőrkapitány lett itt a jászságban, akkor elmondta polgármester asszonynak, és a 
többi település vezetőinek is, hogy egy sokkal nyitottabb kommunikációt fognak elkezdeni a 
rendőrség és a partnerek között, valamint rendet fognak tenni nem csak a rendszereken belül, 
hanem a szervezeten belül is. Akkor kicsit félve azt mondta polgármester asszony, hogy 
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elfogadja ezt a nyitottabb kommunikációt, majd meglátják mi lesz a vége. Bízik benne, hogy 
nem vezette tévútra, és amit megígért, azt tudta tartani. Látható módon a pandémia hozott egy 
szintű emelkedést az év végére, bíztak benne, hogy szebb évet fognak zárni, de be kell 
vallania, hogy a 2021-es évben kicsit még jobban szembe kellett nézni a problémákkal, 
elszegényedtek az emberek. A pandémiával elvesztették állásaikat, a munkahely biztos 
pontját, hogy egyáltalán létezni tudjanak. Azt gondolja, hogy polgármester asszonnyal a 
folyamatos kommunikációnak köszönhetően meg tudták találni azokat a felületeket, hogy 
tudjanak segíteni azoknak az embereknek, akik bűncselekményeket követtek el. Meg kell 
annak is a hátterét vizsgálni, hogy mik azok az okok, amik odavezettek, hogy ezek a 
bűncselekmények bekövetkezzenek. Rengeteg olyan segítséget kaptak, ami példás, nem 
minden településen van ekkora segítő ereje a képviselő-testületnek. Jászladányon nagyon jó 
dolgozni, annak ellenére, hogy nehéz a település, tudják, hogy itt egy multikulturális 
közösségről beszélnek. Ha egy település ilyen jellegű adottságokkal rendelkezik, akkor meg 
kell találni azt a pontot, hogy mindenkinek jó legyen. Ebben a rendőrség is partner, azt 
szeretnék, hogy mindenkinek valamilyen formában jó legyen. A szubjektív biztonsági 
érzetnek hisz, nem a számoknak. A számok nem hazudnak, ezek tények, viszont lehet, hogy 
valaki sokkal nagyobb bűncselekmény számnál jobban érzi azt, hogy foglalkozva van a 
településsel, valaki pedig egy minimális bűncselekményszámnál is sokkal markánsabban 
igényli azt, hogy a rendőrség többet avatkozzon bele a település közbiztonságába. Azokra a 
kérésekre, amelyek tavalyi évben elhangzottak, igyekeztek reagálni. A településhez mérten 
jóval kevesebb baleset történt, ami személyi sérüléssel járt, a száma 12-ről 7-re csökkent. 
Addig jó, míg kis számokról tudnak beszélni, bár ebben az esetben még az egy is sok. A 
3227-es számú út nagyon erős összekötő tranzit úttá nőtte ki magát az elmúlt időszakokban. 
Az elmúlt év beszámolójánál kaptak is erre vonatkozó kéréseket, kritikákat, úgy gondolja, 
hogy közös gondolkozással tudtak ebben markánsabban előrelépni. Olyan illúziókat nem 
kerget, hogy meg fog szűnni itt a teherforgalom, hiszen rengeteg olyan kivétel van jelenleg a 
hatályos kresz-ben is, a közút kezelőjének a kiszolgáltatott engedélye alapján is, az itt 
működő vállalkozások, szolgáltatások elősegítése érdekében történő közlekedési igény, ami 
miatt nem tudják teljesen megszüntetni, de egy biztosan kijelenthető, hogy nagymértékben 
vissza tudták szorítani a jogszerűtlenül közlekedő tranzitforgalom számát. Ez a téma nem 
került le a napirendről, ez továbbra is tart, erre ígéretet tett. Bízik benne, hogy az a projekt, 
amit az új vezetővel elkezdtek év elején, azok meghozzák majd azt a változást, amire igényt 
tart, amit meghatározott, és el is vár majd az új őrsparancsnok asszonytól. Ezúton szeretné 
bemutatni, egy régi-új kollégát, aki itt kezdte a pályáját, és itt él ezen a településen. Nagyon 
kevés ilyen feltételekkel rendelkező parancsnok van jelenleg, akár a jászságban is. Nagyon 
fontos, hogy itt él ezek között az emberek között, itt éli meg azokat a problémákat, amit 
mindenki más lát, és átél. Nagyon felkészült szakembernek tartja, meg is mutatta már 
önmagát több területen, lehet, hogy nem kell, hogy bemutassa, de mégis megteszi: Fazekas-
Füzesi Nóra őrnagy asszonyt. Ezennel át is adja neki a szót. 
 
Fazekas-Füzesi Nóra r. őrnagy: tisztelt képviselő-testület, tisztelt jelenlévő jászladányi 
állampolgárok, intézményvezetők, társszervek. Az elmúlt év közbiztonsági helyzetével 
kapcsolatosan annyi kiegészítést szeretne tenni, hogy – ahogyan kapitány úr is elmondta, – azt 
az utat szeretné folytatni, amit a kollégái már magas szakmai ismeretekkel felvértezve, és a 
helyi lakossági problémákra reagálva eddig is megtettek. Az irányítása alatt az itteni 
kollégákkal, illetve a településre érkező egyéb szervezeti egységekkel Jászladány, illetve a 
hozzá tartozó egyéb település közbiztonságáért minden törvényes eszközzel mindent el 
fognak követni. Továbbra is szeretné az együttműködést a polgárőrséggel, mezőőrséggel, 
közterület-felügyelettel, roma önkormányzattal, és minden egyes állampolgárral, aki maga is 
szeretne tenni a közbiztonságért. A bűnmegelőzésben hisz, arra szeretne fókuszálni, ebben 
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mindenkinek a segítségét kéri ötletekkel, javaslatokkal, kritikákkal. Keressék bátran 
bizalommal a rendőrőrsön, mindenre van megoldás, csak meg kell találni, ebben hisz. 
Szeretné megköszönni a segítséget, támogatást és fogadtatást, amit kapott február 1. óta. 
Mindenkit arra biztat a lakosság körében is, hogy bizalommal fordulhatnak a jászladányi 
rendőrőrs dolgozóihoz.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta a rendőrségi 
beszámolót, elnök urat kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság tegnapi soros 
ülésén tárgyalta a rendőrségi beszámolót. A bizottság úgy érzi, hogy tartalmas, mindenre 
kiterjedő anyagot kaptak, melyet elfogadásra javasolnak.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata az írásos anyaggal, illetve az elhangzottakkal 
kapcsolatban? 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: a 2020-as év egy olyan év volt, hogy nem kapta fel a fejét 
semmire, hogy ez megtörténhetett. A bizottsági ülésen is elhangzott, hogy a pandémiára az 
emberek sokkal érzékenyebbek, ingerültebbek lettek, a jó szándékú közelítést is 
majdhogynem támadásnak vették. Örül, hogy kapitány úr úgy látja, hogy a szubjektivitás és a 
számok mást mutatnak. Volt itt olyan jászberényi rendőrkapitány, aki azt mondta, hogy itt 
vannak a számok, fogadják el, mert ez a helyzet. Hiába mondták, hogy a helyzet mást mutat, 
nem tudtak mit tenni. Kezdő polgárőrként valamilyen szinten kicsit belecseppen ebbe a 
szervezetbe, és az Európa bajnokság kezdetén látta, hogy a rendőr is ember. Amikor vasárnap 
este több mint húszan voltak, és ők tették a dolgukat. A polgárőr társával tébláboltak, 
segítettek, ha kellett, de a rendőrök nem azt nézték, hogy most milyen meccs van, hanem 
szervezetten intézkedtek. Egy igazi csapatot látott akkor, ami jó érzéssel töltötte el. Kezdő 
polgárőrként nem éreztették azt vele, hogy mit keres ő most ott, hanem kis kollégának 
tekintették. Köszöni a rendőrség munkáját. 2020-ban nem tapasztalt kiemelkedő eseményt. 
Most az újbóli szabadsággal a zene már holnaptól dübörögni fog, a lakosság összetételéből 
kifolyólag vannak, akiket ez eléggé zavar. Akik megkeresték azoknak nem tudott mást 
mondani, csak azt, hogy hívják a 112-t. Volt, amikor saját maga is ehhez a számhoz 
folyamodott, és akkor jött a rendőrség, és megpróbáltak rendet tenni. Jó egészséget kíván 
kapitány úrnak, őrsparancsnok asszonynak és a jászladányi őrs dolgozóinak. 
 
Seresné Lados Éva képviselő: a beszámolóban olvasott az iskolaőri szolgálatról, amit ezúton 
is szeretne megköszönni, mert valóban nagyon jól működik az intézményükben, és szükség 
van rá. Tekintélyt parancsoló megjelenése, határozottsága rengeteget segít. Továbbá szeretné 
megköszönni a polgárőrség és a helyi rendőrőrs munkáját, hiszen bármikor, ha kéréssel 
fordulnak hozzájuk egy-egy rendezvény biztosításához, azonnal készséggel állnak a 
szolgálatukra. 
 
Bertalan László képviselő: a közbiztonság az a terület, ami legközelebb áll hozzá. Szeretné 
kiegészíteni amit kapitány úr mondott, hogy új őrsparancsnok dolgozik Jászladányon, aki 
jászladányi lakos. A Jászberényi rendőrkapitányság bűnügyi osztályvezetője is jászladányi 
lakos, ami ugyancsak fontos. Nem mindegy, hogy helyi lakosként látja és érzi a dolgokat, 
vagy pedig nagyvárosból.  Szeretné megköszönni kapitány úrnak a segítséget. Mindenki 
tudja, hogy ebben a témában kritikus szokott lenni, tehát amikor a számok jó eredményeket 
mutatnak, akkor is azt mondta, hogy nem a számok érdeklik, most is azt tudja elmondani, 
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hogy azt hiszi el, amit érez, tapasztal, lát az utcákon, és az nem sokat javult. A számok 
lehetnek szépek vagy csúnyák, és nem is kimondottan a pandémiás helyzetnek köszönhető, 
nem azért van, mert esetleg az emberek elveszítették a munkájukat, vagy nem, hanem egyes 
személyekkel van probléma. Azok a személyek, akik most problémát okoznak, azoknak 
ezelőtt sem volt munkájuk valószínűleg. Nem az megy el betörni, és lopja el a virágot, aki 
elveszítette a munkáját, hanem az, aki életében sem járt dolgozni. Szeretné kérni a rendőrök 
utcai jelenlétét. Önkormányzati képviselőként mondta el most a véleményét, nem 
polgárőrként. Kapitány úrtól szeretné kérni, hogy ha van lehetőség, akkor még adjanak plusz 
embereket a rendőrségre. Véleménye szerint jelenleg sokkal jobban működik a rendőrség 
Jászladányon, mint az elmúlt időszakban, most már tényleg társként kezelik a polgárőrséget, 
szólnak hozzájuk, intenek az utcán. Volt egy időszak, amikor ez nem így volt. Az utcai 
rendőri jelenlétre nagyon nagy szükség lenne.  
 
Dr. Nagy Ernő Róbert r. alezredes: nem hozakodott elő azokkal a témákkal, melyek nem a 
2020-as évet érintik, a beszámoló is 2020-ról szól. A jászladányi rendőrőrs átalakítása még 
nem egy végleges dolog, szinte februártól kezdődött el a folyamat, ami egy új őrsparancsnok 
személyével indult, és az illetékességi terület bővítésével. Az illetékességi terület bővítésével 
plusz 3 kolléga jött a jászladányi rendőrőrsre, aminek nem ez a vége. Látják, hogy mik az 
alapvető problémák, és azt is tudják, hogy kikkel van probléma. Nagyon sok az olyan, akik 
még nem voltak a „vendégeik”, de természetesen, mint egy jó szolgáltatónál, visszatérő 
vendégeik is vannak. Értelemszerűen ezeknek a helyzeteknek a kezelése önmagában nem a 
rendőrségnek róható fel egyedül. Azt tudja ígérni, amit mér el is mondott, hogy ha valaki 
elkövet egy bűncselekményt, azt meg fogják találni. Minden erejükkel azon vannak, hogy ez 
így legyen. Az, hogy a jogszolgáltatás nem a rendőrség kezében van Magyarországon, az egy 
demokratikus elem. Biztosan másképp tudnák ezeket a helyzeteket kezelni. Vannak olyan 
emberek, akik 8-9-10 bűncselekményt követnek el egymás után, és mégis vissza kell, hogy 
engedjék őket a területre. Ebben is nagyon sokat léptek előre, és azt gondolja, hogy mind az 
Ügyészség, mind a Bíróság egy más  terület. Az Ügyészséggel nagyon szorosra fűzték a 
kapcsolatot, számszerűen nem mondhatja ki, de azt elmondhatja, hogy annyi őrizetbe vétel és 
letartóztatás soha nem volt még, mint a saját regnálási ideje alatt. Nem tudnak mindennek 
teljes mértékben hadat üzenni, de egy bizonyos szegmenseket ki fognak emelni, bizonyos 
személyeket megfelelőképpen fognak kezelni. Ismeri Jászladány ezen rétegét, a rendőrség 
teszi a dolgát, hogy ez mikorra fog beérni nem a rendőrségen múlik. Nem elhárítani akarja a 
felelősséget, hanem inkább megragadni azzal, hogy tegyenek annak érdekében minél többet 
együtt, hogy ezek az elemek ne legyenek jelen ezen a településen.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ha a jogszolgáltatás a képviselő-testület kezében 
lenne, akkor is más lenne a helyzet. Megkérdezi a képviselő-testület tagjait, hogy van-e még 
valakinek kérdése, véleménye, javaslata? 

 (További hozzászólás nem hangzik el.)  

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: azt gondolja, hogy a köszönet egyértelmű volt, 
és lényegesen más hangulata volt most ennek a beszámoló tárgyalásának, mint egy évvel 
ezelőtt augusztusban. A képviselő-testület megpróbálta ezt a köszönetet kapitány úr felé 
kifejezni azzal, hogy Jászladány Közszolgálatáért Díjat adományoz részére, melynek 
átadására augusztus 19-én kerül sor. Ezzel a díjjal szeretnék megköszönni a Jászladányért 
végzett munkáját, nem volt még a képviselőt-testületnek dolga ilyen kapitánnyal, aki 
meghallotta a testület kérését, és reagált is arra. Problémák vannak, és mindig lesznek is, de 
azon vannak, hogy minden probléma megoldásra kerüljön. Most érzik azt először, hogy a 
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kapitányság és a rendőrőrs részéről is segítséget kapnak, melyet ezúton is megköszön a 
testület nevében, és bíznak benne, hogy ez a jövőben is így marad.  

(További hozzászólás nem hangzik el.)  

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a pénzügyi 
bizottság javaslatára a beszámolót az elhangozott kiegészítésekkel együtt? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
9/2021. (VI. 24.) sz. határozata 
 
Jászladány település közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság javítására tett 
intézkedésekről szóló 2020. évi beszámoló elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja Jászladány település 
közbiztonságáról, a közbiztonság javítására tett intézkedésekről szóló 2020. évi 
beszámolót az előterjesztés szerint, a szóbeli kiegészítésekkel együtt. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jászberényi Rendőrkapitányság/Jászladányi Rendőrőrs 
 3./ Jászladányi Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megköszöni kapitány úrnak, és őrsparancsnok 
asszonynak, hogy jelen voltak a testületi ülésen, kéri, hogy amennyiben idejük engedi még a 
következő két napirendi pontnál maradjanak, mely a közterület-felügyelők és a mezőőrök 
beszámolója.  
 
2 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló a Közterület-felügyelet 2020. évi munkájáról 
Előadó: Közterület-felügyelő, 

 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a közterület felügyelet 2020. évi munkájáról 
készült írásos beszámolót mindenki megkapta. Garicsné Holló Hajnalka közterület-felügyelő 
jelezte, hogy nem tud jelen lenni a testületi ülésen, a bizottsági ülésen jelen volt. Rácz Tamás 
segíti a közterület-felügyelői munkát, megkérdezi, hogy kívánja-e szóban kiegészíteni az 
írásos anyagot? 
 
Rácz Tamás József: nem kívánja szóban kiegészíteni, a felmerülő kérdésekre szívesen 
válaszol.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság tegnapi ülésén 
tárgyalta, mely ülésen jelen volt a közterület-felügyelő asszony is, a bizottság tagjainak 
módjukban állt feltenni a beszámolóval kapcsolatos kérdéseiket, de igazából nem sok kérdés 
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merült föl, mert a beszámoló egy nagyon jól összeállított anyag. A bizottság javasolja a 
beszámoló elfogadását az előterjesztés szerint. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 
 
Seresné Lados Éva képviselő: itt is csak egy köszönetet szeretne mondani, hiszen a csellengő 
diákokat azonnal felkutatják. Ha telefonálnak Tamásnak reggel, akkor már azonnal tudják, 
hogy a keresett diák valóban orvosnál volt, vagy otthon van, vagy keressék tovább. Nagyon 
szépen köszöni a segítséget. 
 
Bertalan László képviselő: amióta Rácz Tamás is részt vesz a közterület-felügyelői 
munkában, azóta a településen alig van kóbor kutya. Még pár évvel ezelőtt tapasztalható volt, 
hogy nem tudtak elmenni úgy a központban, hogy ne találkoztak volna több kóbor kutyával 
is. A gazos portákkal kapcsolatban még van mit tenni. Gratulál a munkájukhoz, csak így 
tovább. 
 
Rácz Tamás József: megígérték, hogy Jászladányon nagyon kevés kóbor kutya lesz, úgy 
érzi, hogy ezt tudják tartani. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: nem múlt el egy évben sem úgy falugyűlés, hogy 
Mezei Lajos ne tette volna szóvá, hogy az önkormányzat tegyen valamit a kóbor kutyák ellen. 
Tomi személye nagyon fontos, hogy a jelenlegi helyzetet el tudták érni, és alig van már a 
településen kóbor kutya, és fontos volt az a képviselő-testületi döntés is, ami alapján a 
gyepmesteri telep megépülhetett, és engedélyt kapott, ez sem utolsó szempont egy település 
életében. Megkérdezi a képviselőket, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye, más 
javaslata? 

(Hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a bizottság 
javaslatára a közterület-felügyelet beszámolóját? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
10/2021. (VI. 24.) sz. határozata 
 
A közterület-felügyelet 2020. évi munkájáról készült beszámoló elfogadása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a közterület-felügyelet 
2020. évi munkájáról készült beszámolót az előterjesztés szerint. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Közterület-felügyelet helyben, 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
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3 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló a Mezőőrök 2020. évi munkájáról 
Előadó: Mezőőrök, 

 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a mezőőrség beszámolóját írásban mindenki 
megkapta, a mezőőröket kérdezi, hogy kívánják-e az írásos anyagot összefoglalni, vagy 
szóban kiegészíteni? 
 
Szabó József mezőőr: a pénzügyi bizottság ülésén is elmondta, hogy 2020-ban sok 
szemeteléssel kapcsolatos probléma volt. Volt több olyan eset, amikor megkezdett 
feljelentések úgy érkeztek vissza a rendőrségtől, hogy elkövető hiányában lezáratlan marad az 
ügy. Azért sérelmezték ezt, mert sokszor név, cím, több esetben gépjármű is le lett adva, 
mégsem volt elkövető. Ez nem a rendőrségen múlik, hanem a törvényi szabályozáson. Nem 
szeretné kiegészíteni mással az írásos anyagot, amennyiben van kérdés az írásos anyaggal 
kapcsolatban szívesen válaszolnak. 
 
Bertalan László képviselő: Szabó József mezőőr karban tartja a polgárőrség 
kamerarendszerét. A rendőrség és a polgárőrség működéséhez is fontos, hogy jól működő 
kamera rendszer legyen, ami meg is van, de ehhez szükséges a folyamatos karbantartás. Elég 
egy nagy széllökés, és a kamera leáll. Nem is gondolják, hogy probléma lehet, mert előző nap 
még minden jól működött, de fontos a folyamatos figyelés, melyet Szabó József végez. 
Szeretné megköszönni Szabó Józsefnek ezt a munkát, Szabó Lászlónak pedig azt, hogy 
ilyenkor egyedül viszi a mezőőrséget.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság tárgyalta a 
mezőőri beszámolót, semmilyen kritika és észrevétel nem hangzott el, a bizottság elfogadásra 
javasolja a mezőőri beszámoló elfogadását.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a bizottsági ülésen szóba került az illegális 
hulladék lerakásával kapcsolatos eljárási rend, hogy melyik a szerencsésebb, ha az 
önkormányzat, vagy a rendőrség intézkedik. Úgy tűnik egyik sem szerencsés. Nem biztos, 
hogy az önkormányzat etikusan tud eljárni, ha viszont a rendőrségnek átadják az ügyet, és ők 
jogszerűen járnak el, akkor többnyire nincs beazonosítható elkövető. Tavaly volt egy 
megbeszélés Jászkiséren, ahol országgyűlési képviselő úr is jelen volt, és a környezetvédelmi 
felügyelőségtől is jelen voltak, lehet, hogy újra össze kellene hívni ezt a megbeszélést, mert 
hatékonyabban tudott eljárni a mezőőrség, mint a rendőrség. Ha a mezőőrök vagy a 
közterület-felügyelők a hulladék közt találtak olyan iratot, melyen a név szerepelt, akkor 
odamentek ahhoz az illetőhöz, akinek a neve szerepelt az iraton, és mondták neki, hogy vagy 
összeszedi a szemetet, vagy megbírságolják. Így el tudták érni azt, hogy az illető 
összetakarítsa a szemetet akár külterületen, akár belterületen. Kapitány úr megerősítette 
tavaly, hogy adják át az ügyet a rendőrségnek, majd ők ezt jogszerűen intézik, de nekik egy 
név, egy boríték nem elég bizonyíték. Ez nem a rendőrség hibája, és nem is az 
önkormányzaté, de itt van egy joghézag. A kamera felvétel sem bizonyító erejű, csak akkor, 
ha éppen látszik, hogy az elkövető elhelyezi a hulladékot. Ez még mindig kicsit 
szélmalomharc. Megkérdezi kapitány urat, hogy van-e valami javaslata ebben az ügyben, 
vagy véleménye szerint kezdeményezzék újra azt a megbeszélést, ami tavaly volt.  
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Dr. Nagy Ernő Róbert r. alezredes: kezdeményezhetik újra a megbeszélést, bár ezt az ügyet 
saját zászlajukra is rátűzték. Minden eszközük meg van ahhoz, hogy eredményesek legyenek, 
egyetlen egy probléma van, ahogyan polgármester asszony is elmondta, hogy azok a 
bizonyítékok, melyek rendelkezésre állnak, azokat mind személyhez kellene kötni. Nem 
bizonyíték egy boríték, mert mondhatja azt akinek a nevére szól, hogy ő a kukába dobta ki, és 
valaki így akarja kellemetlen helyzetbe hozni. A tetten érés lenne a legfontosabb. Lehet, hogy 
tudják, hogy ki az elkövető, de azt tudni kell bizonyítani. A harcot nem adja fel. Ami 
probléma eljut a rendőrséghez, azt egyiket sem veszik félvállról, a cél közös, a rendőrségnek 
sem jó, ha a hulladékot bárhol letehetik. Elgondolkodtató lehet az, hogy olcsóbb lehet 
szemetet vásárolni, mint eltakarítani. Nagyon sok ország él ezzel, hogy megvásárolják az 
emberek szemetét. Ez nem rendőrségi tanács, ez csak egy ötlet. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: köszöni szépen. Megkérdezi a képviselőket, 
hogy van-e valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a bizottság 
javaslatára a mezőőri beszámolót? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
11/2021. (VI. 24.) sz. határozata 
 
A mezőőrség 2020. évi munkájáról készült beszámoló elfogadása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a mezőőrök 2020. évi 
munkájáról készült beszámolót az előterjesztés szerint. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Mezőőrök helyben, 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
4 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a polgármester veszélyhelyzet ideje alatt átruházott hatáskörben hozott 
döntéseinek jóváhagyására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 

 Lovász Imre jegyző 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a 
szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: november óta ismét veszélyhelyzet van, azóta a képviselő-testület 
hatáskörét polgármester asszony gyakorolja, a döntések listája kiküldésre került, melyet 
elfogadásra javasol. 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az írásos 
anyag szerint a polgármesteri döntéseket? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
12/2021. (VI. 24.) sz. határozata 
 
A polgármester veszélyhelyzet ideje alatt átruházott hatáskörben hozott döntéseinek 
jóváhagyására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a polgármester 
veszélyhelyzet ideje alatt átruházott hatáskörben hozott 

− 549/2020. (XI.11.) – 1090/2020. (XII.29.) számú határozatait, és  
− 1/2021. (I. 7.) - 1870/2021. (VI.14.) számú határozatait, 
valamint 
− 14-15-16-17-18/2020. (XI. 27.), 19/2020. (XII. 10.), 20/2020. (XII. 17.) számú 

rendeleteit, és 
− 1/2021. (I. 28.), 2/2021. (I. 28.), 3-4/2021. (II. 25.), 5 /2021. (III. 23.), 6/2021. 

(V.25.), 7/2021. (V. 28.), 8/2021. (V. 31.) számú rendeleteit 
jóváhagyja. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k  
 
 
5 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a VP6-7.2.11-21 külterületi helyi közutak utak fejlesztése pályázat kapcsán 
útépítési engedélyezési tervdokumentáció tárgyában tervező kiválasztására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  

 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta. A 
pénzügyi bizottság tárgyalta, és azóta kiderül, hogy arról is kell még döntést hozni, hogy az 
önkormányzat részt vesz a pályázatban. A Jász-Föld Zrt. tulajdonosa kereste meg az 
önkormányzatot ezzel a javaslattal és kéréssel, hogy az önkormányzat pályázzon a 95%-os 
támogatási intenzitású pályázatra, mellyel maximum 300 millió forint támogatás nyerhető. A 
pályázat benyújtásához szükséges egy tervdokumentáció, valamint egy későbbi napirendi 
pont témája lesz a projekt előkészítési munkálataira is szolgáltató kiválasztása. Mindkét 
szolgáltatás elszámolható a pályázatból. Pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság nem tárgyalta, 
ugyan, a pályázatban való részvételt, egyéni javaslata, hogy vegyen részt az önkormányzat 
ebben a pályázatban. A tervdokumentáció elkészítése tárgyában a beérkezett 3 ajánlat közül a 



 21 

pénzügyi bizottság a legjobb ajánlatot benyújtó KSK Mérnöki Vállalkozási Iroda Korlátolt 
Felelősségű Társaság ajánlatát javasolja elfogadásra bruttó 7.620.000,- forint összegben. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pályázaton 
történő részvétellel? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
13/2021. (VI. 24.) sz. határozata 

Kisméretű infrastruktúra fejlesztése a vidéki térségben - Külterületi helyi közutak 
fejlesztése című, VP6-7.2.1.1.-21 kódszámú felhívásra pályázat benyújtása 

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete pályázatot nyújt be a 
Kisméretű infrastruktúra fejlesztése a vidéki térségben - Külterületi helyi közutak 
fejlesztése című, VP6-7.2.1.1.-21 kódszámú pályázati felhívásra a Jászladány, 
külterület 0143/2 hrsz-ú, 2120 méter hosszú földút szilárd burkolatának kialakítására.  
Fejlesztés megnevezése:     Jászladány, külterület 
0143/2 hrsz-ú út felújítása 
Fejlesztéssel érintett ingatlan helyrajzi száma: 0143/2 
Támogatás intenzitása: 95% 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a pénzügyi 
bizottság javaslatára a KSK ajánlatát a tervdokumentáció elkészítésére? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
14/2021. (VI. 24.) sz. határozata 

 
A VP6-7.2.11-21 külterületi helyi közutak, utak fejlesztése pályázat kapcsán útépítési 
engedélyezési tervdokumentáció tárgyában tervező kiválasztására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel a VP6-7.2.11-21 külterületi helyi 
közutak, utak fejlesztése pályázat kapcsán az útépítési engedélyezési 
tervdokumentáció elkészítése tárgyában a beérkezett három árajánlat közül a 
legkedvezőbbet, a KSK Mérnöki Vállalkozási Iroda Korlátolt Felelősségű Társaság 
(Székhely: 5000 Szolnok, Tiszaliget 9688/4 hrsz.) ajánlatát fogadja el, nettó 
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6.000.000,- forint + 1.620.000,- forint Áfa, összesen bruttó 7.620.000,- forint 
összegben. 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat a forrást a 2021. évi költségvetésében az 
iparűzési adó bevételből biztosítja.  
Képviselő-testület Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert bízza meg a vállalkozási 
szerződés aláírásával. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
6 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló a Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény 2020. évi munkájáról 
Előadó:  Göröcs László mb. intézményvezető 

 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a NÜVI 2020. évi munkájáról készült írásos 
anyagot mindenki megkapta. Göröcs László mb. intézményvezető kapott meghívót a testületi 
ülésre, és a bizottsági ülésekre is, szabadságát tölti, helyettest nem küldött. Ügyrendi bizottság 
tárgyalta, elnök asszonyt kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság tárgyalta a 
beszámolót, és a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: várta ezt a napirendi pontot, és bízott benne, hogy Göröcs 
László jelen lesz. Ez egy alapos beszámoló, nem lehet belekötni, viszont azok az emberek, 
akik ezeket a feladatokat végrehajtották megérdemelték volna, hogy itt elmondja, hogy ezek a 
munkálatok milyen óriási feladatok voltak. A művelődési ház felújítása, az alapszolgáltató 
központ felépítése, a gyepmesteri telep kialakítása, és emellett még a település rendben 
tartása. Ma délelőtt folyamán megkapta az önkormányzat tulajdonában lévő ingatlanok 
listáját. Azt gondolta, hogy egy A4-es lapon elfér a lista, ehelyett 4 db A3-as lapot kapott. 
Ezeknek a gazos területeknek a karbantartása nagyon nagy erőfeszítésbe telik. Ha csak a 
gazról lenne szó, az sem kis munka, viszont a gazban található rejtett dolgok műszaki 
meghibásodást tudnak okozni. Azok az emberek, akik a NÜVI-nél dolgoznak 
közfoglalkoztatásban, vagy közalkalmazottként kissé érzékenyebbek, mint akik 10-20 éve 
bejárnak szalag mellé. Mindig akadnak olyan problémák, hogy otthon hagyta a telefonját, mi 
van, ha felrobban a kocsiban, vagy megdöglik a kutya és menni kell érte? Ilyen, és ehhez 
hasonló apró problémák, amelyet ha az ember kicsit durvábban kezel, akkor komoly 
sértődések, és dac alakul ki. Azt is szeretné hozzátenni, hogy nem túl kellemes most kint a 
területen dolgozni. Képviselőként szeretné megköszönni azoknak az embereknek a munkáját, 
akik az alapszolgáltató központnál, a művelődési házban, a gyepmesteri telepen dolgoztak, 
illetve a takarítási, kaszálási munkákat elvégezték.  
 
Bertalan László képviselő: a közmunkások felügyelője Lólé Gyula, megkéri, hogy mondjon 
pár szót a NÜVI-nél végzett feladatokról. 
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Lólé Gyula közalkalmazott, JRNÖ elnöke: a közfoglalkoztatottak munkájáról szóló 
beszámolót saját maga készítette el. A közmunkások munkavezetőjeként nagyon örül március 
1-jén, hogy a programot föl tudta tölteni teljesen 100%-ban. A márciusi hónap úgy telt el, 
hogy kezdett örülni annak, hogy ebben az évben kicsit föl tudnak lélegezni, nem lesznek 
gazosak a porták. Sajnos utána bejöttek a hiányzások, most is ott tart a közmunka program, 
hogy 12-13 betöltetlen álláshely van. Doktornővel szokott egyeztetni arról, hogy 1-2 napot 
vegyék fel az embereket beteg állományba, melyhez nem lenne joga, már nem is nagyon mer 
vele élni, mert nem orvos, csak egy munkavezető, de igenis elmennek a közmunkások 
betegállományba sajnos. 2-3 hétre, esetleg 1 hónapra is elmennek. Ha utcán találkozik velük 
kéri őket, hogy legyenek szívesek dolgozni jönni. Arra akart kitérni, hogy nagyon kevesen 
vannak. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az ügyrendi 
bizottság javaslatára a NÜVI beszámolójának elfogadásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
15/2021. (VI. 24.) sz. határozata 

A Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény 2020. évi munkájáról készült 
beszámoló elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Nagyközség Üzemeltetési és 
Vagyonkezelő Intézmény 2020. évi munkájáról készült beszámolót az előterjesztés 
szerinti tartalommal. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
7 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

A NÜVI beszámolója a közmunka programokban foglalkoztatottak által végzett 
munkákról 
Előadó: Göröcs László mb. intézményvezető, 

 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, Lólé 
Gyulát, a közmunkások vezetőjét kérdezi, hogy kívánja-e az írásos anyagot szóban 
kiegészíteni, vagy összefoglalni? 
 
Lólé Gyula közalkalmazott, JRNÖ elnöke: nem kívánja kiegészíteni, a felmerülő kérdésekre 
szívesen válaszol. 
 



 24 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság megtárgyalta, 
és elfogadásra javasolja a beszámolót. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: mélységes tiszteletét szeretné kifejezni Lólé Gyula irányába. Ez 
az egész közmunka program nagyon hasznos volt, hogy be lett vezetve, abból is látszik, hogy 
kezdetben 300 ember is foglalkoztatva volt. Most pedig alig tudják feltölteni ezt az 50-60 főt. 
Látható, hogy csak azok az emberek maradtak a közmunka programban, akik már sehová nem 
hajlandóak elmenni, ide is nagy kényszerrel mennek be dolgozni, tisztelet a kivételnek, mert 
van olyan is. Többségében az a nehezen hadra fogható réteg van, akik minden nap 
megküzdenek azért, hogy bemenjenek dolgozni. A pandémia időszak alatt telefonon mondták 
el a tüneteiket a betegek, amelyet nem tudnak leellenőrizni, hogy valós-e. Akik 2 hetente 
ugyanazokkal a tünetekkel jelentkeznek, azokat a személyeket megpróbálják meggyőzni arról, 
hogy ki kell szállni a programból, ha ennyire nem bírnak dolgozni. Utána azt kérik, hogy 
mentse fel őket a munkavégzés alól, mert nem alkalmasak erre a munkára. De nem az a 
helyzet, hogy nem alkalmas a munkára, csak nem szeretné ezt a munkát végezni. Rendkívül 
konfliktusokkal terhelt ez a dolog, és nagyon nehéz meggyőzni őket, hiszen nem lehet 
mindenkinek hűvös szobában adminisztrációs munkát adni. Ott van a lehetőség, számtalan 
helyre fel lehet ülni a buszra, és 2-szer, 3-szor annyi pénzért el tudna menni dolgozni gyárba, 
de azt sem szeretnék. Még a pénz sem motiváló igazán. Szerencsére a munkavezetővel jó a 
kapcsolat, összedolgoznak, és amit lehet megtesznek, de van már az a rész, amivel nem 
tudnak mit kezdeni. Ez nem feltétlenül függ semmiféle származástól. Minden elismerése a 
munkavezetőé, hiszen úgy látja, hogy maximálisan minden területen ki van hozva belőlük az, 
amit ki lehet hozni. Az ároktisztítás, a településközpont tisztán tartása, a zöldségek 
betakarítása szép eredmény. Óriási erőfeszítés van ebben a munkában, melyhez gratulál, és a 
továbbiakban is minden jót kíván. 
 
Bertalan László képviselő: nagyon kevés a közmunkás, a minőség is romlik, a kerteket nem 
lehet feladni, vagy van ezzel valami kötelezettség? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: február 28-ig tart ez a program, addig nem lehet 
abbahagyni. 
 
Bertalan László képviselő: elsősorban a település tisztántartása lenne a legfontosabb feladat, 
mert a zöldség termelés jelentéktelen mennyiségű. Az is nagyon jó, de ha nem lesz ember, aki 
végzi a feladatokat, és ez a település tisztaságának rovására megy, akkor inkább azt kellene 
abbahagyni. 
 
Tóth Imre képviselő: az a kérdés, hogy a település tisztán tartását lehet-e közmunkában 
végezni? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a mezőgazdasági program keretein belül lehet, 
meg kell vizsgálni, hogy ha ebben nem vesznek részt, akkor milyen lehetőség van.  
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Tóth Imre képviselő: szemet kell hunyni felette, ha valami nem sikerül jól a 
mezőgazdaságban, annak érdekében, hogy a település tiszta legyen. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: meg fogják vizsgálni a lehetőségeket, valamint 
azt, hogy a szerződésben milyen kötelezettséget vállalt az önkormányzat. Volt az 
önkormányzatnak egy kiemelt támogatása, a térkő gyártó gépet akkor kapták, valamint a 
fűkaszát is. A fűkaszás kiemelt támogatás a mezőgazdasági programhoz kapcsolódik, meg 
kell vizsgálni, hogy azt meddig kell fenntartani. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: el kell fogadni, hogy kertészeti kultúrát öntözés nélkül 
nem lehet eredményesen termelni. Sem otthoni körülmények között, sem máshogyan. A 
vetőmagvak is teljesen átalakultak, már hibrid vetőmagvak kaphatóak, melyek nagyfokú 
szakértelmet igényelnek. Át kell gondolni a továbbiakban a mezőgazdasági programot.  
 
Lólé Gyula közalkalmazott, JRNÖ elnöke: a fokhagyma az a növény, ami eredményesen 
termett.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: ha tudják, hogy mi az, ami jól megterem az adott helyen, 
akkor le kell fertőtleníteni a helyet, és akkor azt kell benne termeszteni. A gyümölcsös még 
ebben az évben kibírta, hogy nem kellett metszeni, de jövőre már azt is rendbe kell tenni. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az orvosi rendelő parkolójában van két fa, amit 
ki kellene szedni, illetve megmetszeni, mert földről hajt. Az sincs gondozva. Ezeket a 
dolgokat meg kell látni. Megkérdezi a képviselőket, hogy van-e valakinek kérdése, 
véleménye, vagy a pénzügyi bizottság javaslatától eltérő javaslata? 

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pénzügyi 
bizottság javaslatára a közmunka beszámoló elfogadásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
16/2021. (VI. 24.) sz. határozata 
 
Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény beszámolójának elfogadása a 
közmunka programokban foglalkoztatottak által végzett munkáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Nagyközség 
Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény beszámolóját a Közmunka programban 
résztvevő dolgozók - NÜVI irányításával végzett - munkájáról 2021. március – 2021. 
június hónapokra vonatkozóan. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
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8 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény intézményvezető 
megbízására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 

 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Göröcs László megbízása 2021. június 30-án 
lejár. Polgármesteri hatáskörben került kiírásra a NÜVI intézményvezetői álláshelyére 
pályázat, a képviselő-testület javaslatára figyelemmel a pályázati eljárás eredménytelenné lett 
nyilvánítva. Új megbízásról szükséges dönteni. A határozati javaslat alapján Bagi Zsolt 
Arnold részére a NÜVI-nél egy határozatlan idejű közalkalmazotti jogviszony lenne, valamint 
2021. július 1-től 1 évre meg lenne bízva az intézmény vezetésével. Végezettség hiányában 
nincs lehetőség hosszabb megbízásra. Ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja Bagi 
Zsolt Arnold személyét az intézményvezetői megbízásra az előterjesztés szerinti tartalommal.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: bejelenti érintettségét, nem kíván szavazni. 

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az ügyrendi 
bizottság javaslatára a határozati javaslat elfogadásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
17/2021. (VI. 24.) sz. határozata 

Bagi Zsolt Arnold Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézményben történő 
határozatlan idejű kinevezése és intézményvezetői megbízása 

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel a Közalkalmazottak jogállásáról szóló 
többszörösen módosított 1992. évi XXXIII. törvény előírásai alapján az alábbi 
határozatot hozza: 

 
Bagi Zsolt Arnoldot 

 
(sz: Szolnok, 1963.01.30., a.n: Nyolczas Mária, 5055 Jászladány, Nagydabi u. 7. sz.) 
2021. július 1. napjától határozatlan időre kinevezi a Nagyközség Üzemeltetési és 
Vagyonkezelő Intézmény közalkalmazottjának, valamint megbízza 2021. július 1. 
napjától 2022. június 30. napjáig, de legfeljebb a következő pályázati eljárás 
eredményes lefolytatásáig, a Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény 
vezetésével.  
A Képviselő-testület Bagi Zsolt Arnold illetményét a megbízás időtartamára bruttó 
498.000,- Ft/hó összegben állapítja meg, amely 219.000,- Ft illetményből, - a 
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besorolás szerinti illetmény – 89.000,- Ft magasabb vezetői pótlékból, 100.000,- Ft 
munkáltatói döntésen alapuló illetménypótlékból, továbbá 90.000,- Ft költségtérítésből 
áll. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
 3./ Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény helyben, 
 4./ Bagi Zsolt Arnold, 5055 Jászladány, Nagydabi u. 7. sz. 
 5./ Magyar Államkincstár Szolnok, Liget u. 6. sz. 

 é r t e s ü l n e k .  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: megköszöni, hogy erre a feladatra alkalmasnak találták. 
Egy dolgot biztosra megígérhet, élete során a sor közepétől már sokszor kerül vissza a sor 
hátuljára, előre még nem, de ha úgy dönt a testület 1 év múlva, hogy mégsem ő a megfelelő 
ember az intézményvezetésre, akkor is itt lesz a beszámolónál jövőre is. Kihívásnak veszi a 
feladatot, vannak olyan emberek, akik összezárnak előtte, de vannak olyanok is, akik nyitnak.  
 
Bertalan László képviselő: tudja, hogy Bagi Zsolt jó gazdája lesz a NÜVI-nek, ha segítségre 
van szükség, akkor szóljon nyugodtan, számíthat rá.  
 
 
9 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár megbízott 
intézményvezető megbízásának meghosszabbítására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 

 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta. Megkérdezi Kun Adrienn megbízott intézményvezetőt, hogy vállalja-a a 
továbbiakban a megbízást? 
 
Kun Adrienn mb. intézményvezető: vállalja.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság megtárgyalta, és 
javasolja Kun Adriennt továbbra is megbízni az intézményvezetői feladatokra.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az ügyrendi 
bizottság javaslatára a határozati javaslat elfogadásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
18/2021. (VI. 24.) sz. határozata 
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Kun Adrienn Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár intézményvezetői 
megbízásának meghosszabbítására  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel, a Munka Törvénykönyvéről szóló 2012. 
évi I. törvény és a kulturális tevékenységet végző közalkalmazottakról szóló 475/2020. 
(X. 30.) Kormányrendelet előírásai alapján a 789/2020. (XI. 27.) számú polgármesteri 
határozatot az alábbiak szerint módosítja: 

 
Kun Adriennt 

 
(szül: Jászberény, 1977.10.24., a.n: Kun Mária, lakcím: 5055 Jászladány, Mátyás 
u.14.sz.) továbbra is megbízza a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és 
Könyvtár intézményvezetői feladatainak ellátásával 2021. december 31. napjáig, de 
legfeljebb a pályázati eljárás eredményes lefolytatásáig. 
A Képviselő-testület Kun Adrienn illetményét a megbízás időtartamára bruttó 
308.568,- Ft/hó összegben állapítja meg, amely 238.568,- Ft illetményből, - a 
besorolás szerinti illetmény – 30.000,- Ft munkáltatói döntésen alapuló 
illetménypótlékból és 40.000,- Ft vezetői pótlékból áll. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár helyben, 
 4./ Kun Adrienn, 5055 Jászladány, Mátyás u.14. sz. 
 5./ Magyar Államkincstár Szolnok, Liget u. 6. sz. 

 é r t e s ü l n e k .  
 
Kun Adrienn mb. intézményvezető: köszöni szépen a bizalmat, és munkatársai is köszönik 
szépen. 
 
 
1 0 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde 2020/2021-es nevelési évben végzett 
munkájáról 
Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető, 

 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az óvoda munkájáról készült írásos beszámolót 
mindenki megkapta, és ezen felül még intézményvezető asszony készített egy 5 oldalas 
kiegészítést, melyet az ügyrendi bizottság kért tőle. Megkérdezi Lajosné Kiss Klára 
intézményvezetőt, hogy kívánja-e az írásos anyagot szóban kiegészíteni? 
 
Lajosné Kiss Klára intézményvezető: nem szeretné kiegészíteni, csak annyit kíván 
hozzáfűzni, hogy a pandémia a nevelő munkára nem, de a közös együtt töltött időszakra akár 
gyerekek, akár felnőttek tekintetében rányomta a bélyegét, de arra büszke, hogy az óvodát 
nem kellett bezárni fertőzés miatt, pedig voltak olyan dolgozók, akiknek a Covid fertőzés 
miatt kellett otthon maradniuk. Úgy gondolja, hogy ez annak köszönhető, hogy a fertőtlenítési 
feladatokat elvégezték a dajka nénik, és be lettek tartva azok a védelmi előírások, melyeket 
kértek tőlük az intézkedési terv által. A környező településeken be kellett zárni az óvodákat. 
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Itt csak a bölcsőde 1 csoportját kellett bezárni, ezt is azért, mert a megbetegedésnek nem volt 
előjele, az ízlelés és a szaglás egyik-napról a másikra ment el a dolgozónál.   
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta a beszámolót, elnök 
asszonyt kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság a beszámolót 
elfogadásra javasolta, valamint felkérte intézményvezető asszonyt, hogy a gyermeklétszámot 
vizsgálja felül a személyi feltételek alapján, melyet a mai napra el is készített 
intézményvezető asszony, az ülés előtt kiosztásra került mindenki részére.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: nem volt olyan év, amikor a képviselő-
testületben még ne fogalmazódott volna meg, hogy az intézményvezető asszony ne legyen 
benn csoportban, csak a kötelező óraszámban. Nem könnyű egy intézményt úgy vezetni 
éveken keresztül, hogy ugyanolyan óvodai pedagógiai munkát végez, mint aki nincs 
megbízva intézményvezetői feladatokkal. Az ügyrendi bizottság ülésén most 
nyomatékosították, hogy úgy állítsa össze az intézményvezető a személyi feltételekről szóló 
tájékoztatót, hogy ne kelljen neki csoportba bemenni, csak a szükséges óraszámban. Az 
összefoglaló elkészült, átadja a szót Lajosné Kiss Klára intézményvezetőnek. 
 
Lajosné Kiss Klára intézményvezető: próbálta szisztematikusan felépíteni, hogy az 
intézmény jogszerű működését mely jogszabályok határozzák meg, és mi az, amit figyelembe 
kell venni. Több éve próbálkoznak azzal, hogy meghatározzák a maximálisan felvehető 
gyermeklétszámot. 2018-ban lett módosítva az alapító okirat a 264 fő gyermeklétszámra, 
amikor már tapasztalható volt a magasabb gyermeklétszám. Akkor a kormányhivatal részéről 
azt az információt kapták, hogy az alapító okiratban annak a létszámnak kell szerepelnie, ami 
csak az intézményben betölthető gyereklétszám. A tavalyi évben, amikor ismét módosítani 
próbálták, jegyző úr már azt az információt kapta, hogy nem kell változtatni az alapító 
okiratban a gyermeklétszámot, hanem a képviselő-testület engedélyével, ami figyelemmel van 
az intézmény személyi- és tárgyi feltételeire, a 10 csoport vonatkozásában egészen 300 főig 
bővíthető a gyermeklétszám. A tájékoztatóban szerepel, hogy hány gyerek marad az 
intézményben, hány az új beiratkozott, és a csoportlétszám összeállításnál még mindig 
figyelembe kell venni a sajátos nevelési igényű gyermekek többletszámát, és így, akik 
jelenleg be vannak iratkozva 288 gyerek. Szó volt róla, hogy növekszik a nevelt gyermekek 
száma. Az óvodában nem tapasztalható jelentősen a növekedés, jelenleg 24 nevelt gyerek van, 
ez átlagosnak mondható. A működési feltételek egyike, hogy állandó székhellyel, telephellyel 
kell rendelkezni, ez folyamatosan adott az intézményben. A tárgyi feltételek jegyzékét az 
EMMI rendelet tartalmazza, mely alapján az eszközállomány, illetve a gyermekek testi- 
érzelmi- értelmi képességeinek a kibontakoztatásához szükséges eszközök is maximálisan a 
rendelkezésre állnak. egyedül a csoportszobáknál nem 100%-ban biztosított a gyermekenkénti 
2 m2. Az óvodában található csoportszobák 25 m2-esek, melyekben 25 gyermek nevelhető 
optimálisan, de ettől már évek óta eltértek. A személyi feltételeket úgy határozza meg a 
jogszabály, hogy a számított alkalmazotti létszám legalább 70%-a határozatlan idejű 
munkaszerződéssel rendelkezik az intézményben. Ez nem kimondottan az óvónőkre, hanem 
az összes dolgozóra vonatkozik. Amikor a gyermeklétszám alapján leadja az igénylés, akkor a 
program számít egy alkalmazotti létszámot, hogy a beírt gyermeklétszámhoz viszonyítottan 
optimálisan hány fővel látható el a feladat. A 2021-es nevelési évre a számított alkalmazotti 
létszám 25,34 fő, az intézményben jelenleg 29 fő van határozatlan időre foglalkoztatva. Ezek 
alapján a személyi feltételek adottak, erre nem lehet hivatkozni. Ami tovább nehezíti a szakos 
pedagógusok helyzetét, hogy 2020. szeptember 1-től már nem teszi kötelezővé a 
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csoportonkénti 2 óvodapedagógus alkalmazását heti 2 óra átfedési idővel, ehelyett lehetővé 
teszi, hogy reggel 8 óra előtt, vagy 12 óra után a gyermekek felügyeletét és a nevelő és oktató 
munkát közvetlenül segítő munkakörben foglalkoztatott személy, így például dajka vagy 
pedagógiai asszisztens is elláthatja. Az óvodapedagógus kötött munkaideje 6,5 óra, amit a 
csoporton belül kell eltöltenie, az intézményvezetőnek, és helyettesének kevesebb a kötelező 
óraszám. A személyi és tárgyi feltételek tehát adottak. A csoport megszüntetés is szóba került, 
a megszüntetést vagy bővítést a fenntartó jogszerűen július-augusztusban teheti meg. Ha 
összességében nézik az intézmény helyzetét, akkor egyetlenegy esetben van részleges hiány, a 
csoportszobák alapterületén. 28 gyerekre vetítve jelenleg 1,78 m2-re jön ki az egy gyerekre 
jutó m2 2 helyett.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: arról tudnak jelen esetben dönteni, hogy 
intézményvezető asszony nem kerül be csoportba, a kötelező óraszámot meghaladóan, illetve 
a csoportlétszámot tudják maximalizálni, hogy a 10 csoportba maximum 264 gyerek vehető 
fel.  
 
Lajosné Kiss Klára intézményvezető: a beiratkozó gyermekek június 2-ig vannak kiértesítve. 
Jelenleg már mindenki ki lett értesítve a felvételről, mert tavaly arról volt szó, hogy nem kell 
alapító okiratot módosítani. Akkor mostantól nincs felvétel.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: 2021. szeptember 1-től 288 a létszám, de ha 
közben valaki elmegy, akkor nem lehet helyette felvenni. 
 
Lajosné Kiss Klára intézményvezető: ha kérheti, akkor ne szeptember 1-től legyen, hanem 
most július 1-től, mert már most is van telefonos megkeresésük. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: rendben. Ha lesz üresedés, akkor a helyét nem 
lehet betölteni addig, amíg le nem csökken 264-ig a létszám.  
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: most nem lehet módosítani, hogy csak 264 lehet jelenleg is? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: nem tudnák eldönteni, hogy ki legyen az a 24 fő, 
akit kiértesítenének, hogy mégsem mehet az intézménybe. A 288 létszám a számított létszám, 
a tényleges gyermek 283, csak vannak, akiket több főnek kell számolni, mert sajátos nevelési 
igényű. 
 
Lajosné Kiss Klára intézményvezető: lesz még ebből lemorzsolódás. Amikor a csoportokat 
meghatározzák, akkor sokkal magasabb a gyereklétszám, mint a tényleges. Tavaly is 270 
körül mozgott, azután 255 volt a tényleges, amit a statisztikába le lehetett jelenteni. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ha meghozza ezt a döntést a testület, akkor 
vállalnia kell az önkormányzatnak az elutasított gyermek utaztatási költségeit. 
 
Tóth Imre képviselő: ha utaztatni kell, akkor ki jelöli ki azt, hogy melyik településre fog 
járni? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a beíratás a szülő feladata, az utazás költségeit 
kell az önkormányzatnak átvállalnia.  
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Dr. Bakos Beáta képviselő: megdöbbentő, hogy 2 nappal ezelőtt arról volt szó, hogy óriási 
személyi hiánnyal küzd az óvoda, legalább 6 óvónő még felvételre kerülhetne, és még 2 hely 
hamarosan meg fog üresedni nyugdíjba vonulás miatt, és akkor jön egy statisztika, ami a 
törvényeken alapul, és kiderül, hogy az óvodában a személyi és tárgyi feltételek megfelelnek. 
A valóságban óvónő hiány van, és még sincs. 
 
Lajosné Kiss Klára intézményvezető: ezt a törvényt éppen ezért módosították, mert országos 
szinten van óvónő hiány. Eddig a pedagógiai asszisztenst nem lehetett magára hagyni a 
csoportban, most megengedett. Az iskolában szakképesítés nélkül tehetnek be tanárt a 
hiánytantárgy tanításra. 
 
Seresné Lados Éva képviselő: van olyan, aki érettségivel tanít. 
 
Lajosné Kiss Klára intézményvezető: 10 dajkát finanszíroznak, 3 óvodai csoportonként 1 
pedagógiai asszisztenst, illetve 1 óvodatitkárt. Az óvónők száma a gyermekek létszámától 
függően változik. Jelen helyzetben 255 gyerekre 22,2 óvónőt finanszíroznak. 
 
Tóth Imre képviselő: ha nincs feltöltve az óvónői létszám, akkor is finanszírozzák? 
 
Lajosné Kiss Klára intézményvezető: igen, abból veheti fel a pedagógiai asszisztenst. 
 
Seresné Lados Éva képviselő: pedagógiai asszisztenst tudnak felvenni? Arra van jelentkező? 
 
Lajosné Kiss Klára intézményvezető: sikerült találni egy olyan személyt, aki másodéves 
főiskolai hallgató, és ha meg lesz a diplomája, akkor tovább tudják foglalkoztatni. Most 
próbálnak olyan hallgatókat keresni, akik itt maradnának a diploma megszerzése után is, és 
cserébe finanszíroznák nekik a továbbtanulásukat, tanulmányi szerződéssel.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek további kérdése, véleménye, más javaslata? 

(További kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az ügyrendi 
bizottság javaslatára a beszámoló elfogadásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
19/2021. (VI. 24.) sz. határozata 

A Jászladányi Óvoda és Bölcsőde 2020/2021-es nevelési évben végzett munkájáról 
készült beszámoló elfogadásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Jászladányi Óvoda és 
Bölcsőde 2020/2021-es nevelési évben végzett munkájáról szóló beszámolót az 
előterjesztés szerint, egyben megköszöni az intézményben dolgozók munkáját, 
együttműködését az önkormányzattal.  

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
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 3./ Jászladányi Óvoda és Bölcsőde helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
az intézményvezetőnek határozzák meg a felvehető gyermekek létszámát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
20/2021. (VI. 24.) sz. határozata 
 
A Jászladányi Óvoda és Bölcsőde intézményben felvehető gyermeklétszám 
maximalizálására 

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az intézményben 
felvehető gyermeklétszámot az alapító okiratban szereplő 264 főben határozza meg, 
valamint felkéri a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde intézményvezetőjét, hogy az alapító 
okiratban meghatározott gyermeklétszám fölött 2021. július 1-től ne vegyen fel új 
gyermeket az intézménybe. 
A Képviselő-testület továbbá kéri az intézményvezetőt, hogy a csoportok kialakítását 
úgy valósítsa meg, hogy az intézményvezető a kötelező óraszámnál ne töltsön több 
időt csoportban. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Jászladányi Óvoda és Bölcsőde helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
1 1 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Javaslat az Önkormányzat 2021. évi költségvetési előirányzatainak módosítására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  

 Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az előirányzat módosításáról készült írásos 
anyagot mindenki megkapta, átadja a szót Mezei Norbert pénzügyi osztályvezetőnek. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: ebben az évben az első előirányzat módosításra kerül 
sor, mely három főbb módosítást tartalmaz. Első módosításként a 2020. évi pénzmaradvány 
kerülne felosztásra, mely 71.881.021,- forint volt, melyből 60 millió már betervezésre is 
került, így a változás csak 11.776.065,- forint. A kormányzati szintű módosítások különböző 
szerződések, illetve pályázatok kerülnek beépítésre a költségvetésbe, melyek jelentős 
mértékben módosítják a rendelet főösszegét. Az előterjesztés tartalmazza, hogy milyen 
módosítások történnek. A harmadik módosítás a saját hatáskörben történő módosítások, itt az 
intézményeknél belső átcsoportosításokra kerül sor. Amennyiben a képviselő-testület 
jóváhagyja az előirányzat módosításokat, úgy a költségvetés főösszege 1.949.354.410,- 
forintra módosul. 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság megtárgyalta, 
és elfogadásra javasolja az előirányzat módosítást az előterjesztés szerint. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a bizottság 
javaslatára az előirányzat módosítások elfogadását? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
21/2021. (VI. 24.) sz. határozata 
 
Az önkormányzat 2021. évi költségvetési előirányzatainak módosítására  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Jászladány Nagyközségi 
Önkormányzat 2021. évi költségvetési előirányzatainak módosítását az előterjesztés 
szerinti tartalommal, amely alapján a bevételi és kiadási főösszeg 1.949.354.410,- 
forintra módosul. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
1 2 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Javaslat az Önkormányzat 2021. évi költségvetési rendeletének módosítására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  

 Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az előző napirendi pontnál elfogadott előirányzat 
módosítások kerülnek átvezetésre a költségvetési rendeletbe. Pénzügyi bizottság tárgyalta, 
elnök urat kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság megtárgyalta, 
és elfogadásra javasolja rendeletmódosítást az előterjesztés szerint. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a pénzügyi 
bizottság javaslatára a rendeletmódosítást? 
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A Képviselő-testület a rendeletmódosítást 8 igen szavazattal – minősített többséggel – 
egyhangúlag elfogadja, és a következő rendeletet alkotja:  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 
 9/2021. (VI. 28.) önkormányzati rendelete 

az önkormányzat 2021. évi költségvetéséről szóló  
3/2021. (II. 25.) önkormányzati rendelet módosításáról  

 
 (A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.) 

 
 
1 3 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló az Ozoróczky Mária Szociális Központ 2020. évi szakmai munkájáról 
Előadó: Müllerné Braun Erika intézményvezető, 

 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az Ozoróczky Mária Szociális Központ 2020. évi 
szakmai munkájáról készült írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a szót Müllerné Braun 
Erika intézményvezetőnek. 
 
Müllerné Braun Erika intézményvezető: a bizottsági ülésen talán még mindig nem 
elfogulatlanul, de próbálta összefoglalni, hogy mit is csináltak tavaly. Mindenkit nagyon 
nehezen érintett az elmúlt év és a pandémia, ez az intézmény az, melyben olyan ellátottakat 
látnak el, és olyan sokat dolgoznak, hogy kifejezetten veszélyeztetettek voltak minden 
szempontból. Próbálta nagy vonalakban leírni, hogy mi is történt. 2020. március 9-én 
kihirdették, hogy bezárják a szociális intézményeket, kijárási, és intézmény elhagyási tilalom 
lépett életbe, és onnantól teljesen megváltozott az életük. A kijárási tilalom miatt az 
alapszolgáltatást a Kossuth Lajos u. 116-ból átköltöztették a régi bölcsődébe, ezúton is 
köszönet érte az önkormányzatnak és az óvodának, hogy fogadták őket, tegnapelőtt volt a 
napja, hogy átköltöztek onnan. Jó volt ott lenni. Ami az alapszolgáltatást érintette, az 
önkormányzat kapta meg azt a feladatot, hogy a 70 éven felülieket el kellett látnia, hiszen 
akkor akinek lehetett otthon kellett maradnia. 45 olyan idős embert láttak el a többi házi 
gondozotton kívül, akik kérték ezt az ellátást. A TOP-os pályázatból megkapták a Dacia 
gépkocsit, és ez nagyon nagy segítség volt akkor is, és a mai napig is, mert 3 körzetben 
hordanak ebédet, akkor pedig a házi gondozók ezzel az autóval hordták ki a bevásárlásokat, 
amiket abban az időben kértek. A bentlakásos intézményekben szabály szerint éltek. Müller 
Cecília és Kásler Miklós heti rendszerességgel küldte a leveleket és mondta meg, hogy mit és 
hogyan kell tenni. Kevés olyan intézmény volt a környéken, akik elfogadták a honvédség 
fertőtlenítési ajánlatát, ezt itt megtették. Borzasztó volt. 131 embert kiköltöztetni egész napra, 
végigcsinálni, hogy 1-2 nővér volt benn a fekvőkkel fönn az emeleten bezárva. Kirándultak. 
Azt mondták az idősek, hogy nylon istállóban voltak. 1 hétig tartott amíg kiköltöztek, és 
visszaköltöztek. Köszönet a NÜVI-nek, mert ők segítettek ennek a logisztikájában. Köszöni a 
testületnek, köszöni az iskolának, hogy küldték mindig a beszámolókat és a műsorokat 
mindenről, és az idősek nézték, köszöni az óvodának, hogy befogadták őket, és kaptak 
óvónőt, és mentek segítettek, a NÜVI-nek a folyamatos segítségét, doktornőnek, hogy 
betegen is mindig velük volt, és elmondta, hogy mit hogyan csináljanak, Katikának, hogy 
tartotta a lelket benne. És mégis elkapták. Egész nyáron, és ősszel is azt gondolták, hogy ezt 
túl tudják élni, be tudják tartani a szabályokat, és nem érheti semmi baj az intézményt. Tavaly 
októberben bekerült a kis otthonba a vírus, dolgozó vitte be, mert más formában nem 
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kerülhetett be. Soha annyit nem dolgozott személy szerint, mint ott, akkor, azalatt a néhány  
hét alatt. Nagyon sokan voltak betegek, és nagyon sokan haltak meg. Most a tavalyi évről 
beszélt. Azt, hogy ebben az évben mi történt az egy még nagyobb dolog volt. Nem csak az itt 
lévőknek mond köszönetet, hanem a kollégáinak is. Mindig mindenki helyt állt, egymást 
erősítve próbálták a mindennapokat túlélni. Amikor 8-12-24 órát ledolgozott valaki, tudott 
másnap jönni. Minimális volt a táppénz a kollégái között. Csak azok voltak táppénzen, akik 
covidosak voltak. Saját maga is elkapta, otthon volt 10 napig, de túlélték. Remélik, hogy soha 
többé nem jön vissza, és nem kell mégegyszer egy 2020-at sem átélni, és a 2021 elejét sem. 3 
évet vett el az életéből ez a helyzet, de sokat tanultak, sokat fejlődtek, és ez csak együtt 
közösen ment, ez egyedül nem ment volna. Mindenkinek köszöni a segítséget! 
  
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
beszámoló elfogadását. 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: ahogyan intézményvezető asszony elmondta, tényleg mindenki 
odatette magát, de ez nem sikerült volna, ha nem Erika a vezető. Óriási feladat volt, ne jöjjön 
mégegyszer, de emberileg is, szakmailag is Erika egy méltó vezető ember volt, aki úgy állt az 
intézmény élén, mint ahogyan a francia forradalomban a női alak. Amikor a kis szociban 
elbukott az otthon, akkor saját maga is otthon volt, minden nap 2-szer 3-szor beszéltek 
telefonon, mert Yvett doktornő sem tudott átmenni, ő sem vállalta, de működött így is a 
kommunikáció. Az nem került ki köztudomásra az intézmény falain kívülre, hogy ott a lányok 
12 órát váltva szoktak dolgozni, a dolgozók fele elkapta a vírust, és Erika azt mondta, hogy 
nem visznek át a nagy otthonból gondozót, hanem Erika állt be és Éva, és napokon keresztül 
egyedül vitték az egész otthont, és ez ember feletti teljesítmény volt. Azt sem várta el senki, 
hogy Erika mint intézményvezető beálljon ápolási feladatra 12 órába, és éjszakába, és másnap 
vissza, és újra, erről mindenki tudott, akinek kellett tudnia, a dolgozók szemében biztos, hogy 
nagyon nőtt ezzel. Azoknak az embereknek, akiknek eddig csak a vezetőjük volt, most 
megmutatta, hogy nem véletlenül ő a vezető. Köszönetet szeretne mondani a településen élő 
idősek nevében, az önkormányzat nevében, saját maga nevében. Mindenki jól dolgozott, és 
Erika különösen jól dolgozott.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: minden nap beszéltek telefonon, látták az erőn 
felüli munkát, melyet ezúton is szeretne megköszönni. Minden intézmény a maga területén 
helyt állt ebben az új helyzetben, próbálták azt a szolgáltatást nyújtani önkormányzati szinten, 
amit eddig is megszoktak az emberek. Pláne azoknak, akik bajban, vagy kiszolgáltatott 
helyzetben voltak. Biztos, hogy nagyon sok munka és feladat volt, és minden intézmény a 
maga területén odatette magát a dologhoz. Amikor megkérdezik, hogy mi a település 
erőssége, akkor mindenki vár valami muzeális örökséget, vagy valami nagy őskori szobrot, 
amire felhívná a figyelmet, és ilyenkor azt szokta is mondani, hogy nem tud ilyet mondani, 
ezt ne várja senki, egy dolog, ami fontos számára, ami miatt polgármester az, hogy még 
vannak körülötte olyan emberek, akikkel tudnak együtt dolgozni, és ez a település erőssége. 
Ha nem ilyen emberek lesznek körülötte, mint a képviselők, a bizottsági tagok, az 
intézményvezetők az önkormányzati dolgozók, az iskolák dolgozói, akkor tovább nincs 
keresnivalója polgármesterként. Minden intézménynek köszöni a munkát, bíznak benne, hogy 
nem lesz ilyen helyzet még egyszer, de most úgy érzi bármi jön, mindent meg tudnak oldani. 
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Bertalan László képviselő: nem szeretne egy intézményvezetőt sem megsérteni, de úgy érzi, 
hogy Erika egy igazi intézményvezető, aki az embereiért, dolgozóiért a lakókért harcol, ha 
kell, mindenért kiáll. És véleménye szerint ilyen egy igazi intézményvezető. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a harcok megerősítik. 
 
Tóth Imre képviselő: elmondta már Erikának személyesen is, hogy amit ők tettek a covid 
ideje alatt, az embert próbáló volt. Azt gondolja, hogy egy jó vezető, jó csapattal tud jól 
dolgozni. Részéről a legnagyobb elismerésként azt tudja példaként említeni, hogy a covid 
helyzet után még a saját édesanyját is az intézményre bízta. Ezzel is kifejezte azt, hogy 
mennyire bízik az intézményben, és dolgozóiban. A vírushelyzetben megmutatták, hogy 
milyen az, amikor valaki nagyon tudja a dolgát.  

(További kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az ügyrendi 
bizottság javaslatára a beszámoló elfogadásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
22/2021. (VI. 24.) sz. határozata 

Az Ozoróczky Mária Szociális Központ 2020. évi szakmai munkájáról készült beszámoló 
elfogadásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja az Ozoróczky Mária Szociális 
Központ 2020. évi szakmai munkájáról készült beszámolót az előterjesztés szerinti 
tartalommal, egyben megköszöni az intézményben dolgozók munkáját, 
együttműködését az önkormányzattal. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Ozoróczky Mária Szociális Központ helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
1 4 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a 12/2005. (VII. 1.) számú rendelettel kapcsolatos törvényességi felhívás 
megtárgyalására, javaslat a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról, azok 
igénybevételéről, valamint a fizetendő térítési díjakról szóló önkormányzati rendelet 
elfogadására  
Előadó: Lovász Imre jegyző, 

 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról, azok igénybevételéről, 
szóló önkormányzati rendeltre kapott az önkormányzat a Kormányhivataltól egy 
törvényességi felhívást, amelyben jelezték, hogy ez a helyi rendelet több pontban 
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törvénysértő, és felhívták a figyelmet a törvénysértés megszüntetésére. Tekintettel arra, hogy 
az eredeti rendelet 2005. évi, így indokolt a hatályon kívül helyezése, és egy új rendelet 
megalkotása, amelyben csak minimális szinten lenne szabályozva azon ellátások köre, melyet 
az önkormányzat biztosít, legfőképpen a szociális törvény előírásaira hivatkoznának, így ha a 
törvényt módosítják, akkor nem feltétlenül szükséges a helyi rendeletet módosítani. A 
rendelet tervezetet intézményvezető asszonnyal is leegyeztette, számára is elfogadhatónak 
tűnt a rendelet tervezet.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja az 
önkormányzati rendelet elfogadását az előterjesztés szerinti tartalommal.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
bizottság javaslatára a rendelet-tervezetet? 
A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 8 igen szavazattal – minősített többséggel – 
egyhangúlag elfogadja, és a következő rendeletet alkotja:  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének  

10/2021. (VI. 28.) önkormányzati rendelete 

a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról,  

azok igénybevételéről, valamint a fizetendő térítési díjakról 

 
 (A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.) 

 
 
1 5 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó 
közszolgáltatási szerződés elfogadására, és  a nem közművel összegyűjtött háztartási 
szennyvíz begyűjtésére vonatkozó helyi közszolgáltatásról szóló 9/2014. (VI. 14.) 
önkormányzati rendelet módosítására 
Előadó: Lovász Imre jegyző, 

 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a közszolgáltatási szerződés tervezetet és a 
rendelet módosítás tervezetét írásban mindenki megkapta, átadja a szót Lovász Imre 
jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtése kötelező 
önkormányzati feladat, mely feladatellátásban a NÜVI áll az önkormányzat segítségére. Az 
önkormányzat és a NÜVI 2 éve kötötte meg a közszolgáltatási szerződést a feladat ellátására, 
ami június 30-án lejár, így szükséges újra megkötni a szerződést. A NÜVI-nek volt egy 
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önköltség számítása, ami alapján az egységnyi díj 1644,- Ft+Áfa/m3-ben van meghatározva, 
melyet átruházott hatáskörben polgármester asszony a képviselők javaslatára elfogadott. Most 
szükséges lenne a közszolgáltatási szerződés megkötése, valamint a helyi rendelet módosítása 
a díjnak megfelelően.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
szerződés elfogadását az előterjesztés szerinti tartalommal, valamint javasolja az 
önkormányzat rendelet módosítását is.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
bizottság javaslatára a rendelet módosítás elfogadásával? 
A Képviselő-testület a rendeletmódosítást 8 igen szavazattal – minősített többséggel – 
egyhangúlag elfogadja, és a következő rendeletet alkotja:  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

11/2021. (VI. 28.) önkormányzati rendelete 

a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó helyi 

közszolgáltatásról szóló 9/2014. (VI. 14.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 (A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.) 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az ügyrendi 
bizottság javaslatára a közszolgáltatási szerződés elfogadásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
23/2021. (VI. 24.) sz. határozata 

Közszolgáltatási szerződés megkötése a Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő 
Intézménnyel 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel, a nem közművel összegyűjtött háztartási 
szennyvíz begyűjtésére közszolgáltatási szerződést köt 2021. július hó 1. napjától 
2023. június hó 30. napjáig terjedő, 2 év meghatározott időtartamra a Nagyközség 
Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézménnyel (5055 Jászladány, Hősök tere 6. sz.) az 
előterjesztésben szereplő közszolgáltatási szerződés szerint. 
Képviselő-testület felhatalmazza Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert a 
közszolgáltatási szerződés aláírására.  

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 



 39 

 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
 3./ NÜVI helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
1 6 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés az Ozoróczky Mária Szociális Központ részére takarítógép beszerzésére 
szállító kiválasztására 
Előadó: Müllerné Braun Erika intézményvezető,  

 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a takarítógép beszerzéssel kapcsolatos írásos 
előterjesztést mindenki megkapta, átadja a szót Müllerné Braun Erika intézményvezetőnek. 
 
Müllerné Braun Erika intézményvezető: 5 évvel ezelőtt egy nagyon jó ipari takarítógépet 
vásároltak, ami mindent nagyon jól takarít. Sajnos sikerült a kollégáinak rosszul használni. 
Egyszer volt már szervizben, akkor megjavították, és költségmentesen sikerült tovább 
használni. Most mikor fölvitték a szervizbe, és ott szétszedték, akkor 540.000,- forint volt az 
árajánlat, amiért megjavították volna. Azt gondolta, hogy ennyi pénzt nem lehet adni a 
javításért. A kollégái, akik felelősek voltak a gép elromlásáért szóbeli, és írásbeli 
figyelmeztetést kaptak. Polgármester asszonyhoz fordult, hiszen egy ekkora intézmény nem 
maradhat takarítógép nélkül. Árajánlatokat kért be a takarítógép beszerzésére, a Lux Hungária 
Kft. felajánlotta, hogy beszámítja a jelenlegi takarítógépet, és annak megfelelően adja az 
árajánlatot 3 év garanciával, ezt az előterjesztést hozta a testület elé. Kéri a legolcsóbb 
árajánlat elfogadását. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság megtárgyalta, 
és javasolja a Lux Hungária Kft. ajánlatának elfogadását. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pénzügyi 
bizottság javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
24/2021. (VI. 24.) sz. határozata 
 
Az Ozoróczky Mária Szociális Központ részére takarítógép beszerzésére szállító 
kiválasztására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel az Ozoróczky Mária Szociális 
Központ részére takarítógép beszerzésre a beérkezett három árajánlat közül a 



 40 

legkedvezőbb, a Lux Hungária Kft. (1145 Budapest, Jávor u. 5/a) ajánlatát fogadja el 
az Uniprofi U240 típusú kompakt takarítógép megvásárlásához a Duplex 340 gép 
beszámításával bruttó 487.000,- forint összegben. 
Képviselő-testület a forrást az Ozoróczky Mária Szociális Központ 2021. évi 
költségvetésében biztosítja. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Ozoróczky Mária Szociális Központ helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
1 7 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Jászladány, külterület 0563 hrsz-ú ingatlan búcsú megtartása céljából 
történő bérbeadására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 

 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság  
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: írásos anyagot mindenki kapott, átadja a szót 
Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: mindkét bizottsági ülésen elhangzott, hogy a kérelem benyújtásakor egy 
mutatványos berendezés szükséges dokumentumait, a megfelelőségi tanúsítványt és a hozzá 
kapcsolódó gépkezelői jogosítványt hozott be a kérelmező, egyedül a Break Dance-re 
vonatkozótan, de azóta még 7-8 berendezésnek hozta a dokumentumait. Így azok is 
belekerülnének a megállapodásba.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja az 
ingatlan bérbeadását.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság 
javasolja az előterjesztésben szereplő bérleti szerződés megkötését, és javasolja polgármester 
asszony felhatalmazását a szerződés aláírására.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az ügyrendi és a 
pénzügyi bizottság javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
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25/2021. (VI. 24.) sz. határozata 
 
Jászladány, külterület 0563 hrsz-ú ingatlan búcsú megtartása céljából történő 
bérbeadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság és a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság javaslatára 
figyelemmel bérbe adja a Jászladány, külterület 0563 hrsz-ú ingatlan búcsú megtartása 
céljára az előterjesztett bérleti szerződés szerinti feltételekkel Gengela Zoltán e.v. 
(5055 Jászladány, Damjanich u. 2. sz.) – kérelmező – részére. Az ingatlan bérleti díja 
100.000,- forint. A bérleti szerződés kiegészül azoknak a mutatványos 
berendezéseknek a listájával, melyekre kérelmező bemutatja a szükséges 
dokumentumokat. (megfelelőségi tanúsítványt és a hozzá kapcsolódó gépkezelői 
jogosítványt) 
Képviselő-testület felhatalmazza Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert a bérleti 
szerződés aláírására.  
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
1 8 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Javaslat Jászladány belterületén végzendő szúnyoggyérítés megrendelésére 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  

 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: június 7-én megkérdezte megbízott 
intézményvezető urat, hogy meg van-e rendelve a szúnyoggyérítés, mire azt mondta, hogy 
nem, de holnap intézi. Abból az lett, hogy június 14-re sikerült egy árajánlatot bekérnie, ekkor 
jelezték felé, hogy még 2 árajánlat szükséges. Mivel a többi árajánlat később érkezett be, így 
polgármesteri hatáskörben már nem lehetett erről döntést hozni. A beérkezett 3 árajánlat 
kiküldésre került a képviselő-testület részére. Pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság megtárgyalta, 
és a 3 ajánlat közül a legkedvezőbb ajánlatot adó Zephyr Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. 
ajánlatát javasolja elfogadásra. Az ajánlatban megfogalmazott 2 alkalommal történő 
szúnyogirtásra, de szükség esetén 3-ra.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pénzügyi 
bizottság javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
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26/2021. (VI. 24.) sz. határozata 
 
Jászladány belterületén végzendő szúnyoggyérítés megrendelésére 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel a Zephyr Kereskedelmi és 
Szolgáltató Kft. (6000 Kecskemét, Tatár sor 18.) ajánlatát fogadja el Jászladány 
belterületén végzendő szúnyoggyérítés elvégzésére nettó 925.000,- forint + 249.750,- 
forint ÁFA, összesen 1.174.750,- forint /kezelés összegben.  
Képviselő-testület kettő, az önkormányzat előzetes jelzése alapján, szükség esetén 
három kezelés elvégzését rendeli meg. 
Képviselő-testület a forrást az önkormányzat 2021. évi kommunális adó bevételéből 
biztosítja. 
Képviselő-testület felhatalmazza Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert a 
szerződés aláírására. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ NÜVI helyben 

 é r t e s ü l n e k  
 
 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 5 perc szünetet rendel el.  
A szünet után a képviselő-testület 8 fő képviselő jelenlétében folytatja munkáját. 

 
 
1 9 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Medicopter alapítvány kérelmének megtárgyalására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  

 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos kérelmet mindenki megkapta, melyet 
nem kíván kiegészíteni. Pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, hogy milyen javaslat 
született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság megtárgyalta, 
és azt javasolja, hogy ne támogassa a képviselő-testület a Medicopter alapítvány kérelmét. 
Nincs rá keret. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pénzügyi 
bizottság javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
27/2021. (VI. 24.) sz. határozata 
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A Medicopter Alapítvány támogatásra irányuló kérelmére 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel 2021. évben nem támogatja a 
Medicopter Alapítványt tekintettel arra, hogy a civil szervezetek támogatására 
elkülönített keretben nem áll rendelkezésre felhasználható összeg. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
 3./ Medicopter Alapítvány 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
2 0 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a VP6-7.2.1.1-21 kódszámú, „Külterületi helyi közutak fejlesztése” című 
felhívásra benyújtani kívánt támogatási kérelemhez szükséges projekt előkészítő 
tanulmány elkészítésére szolgáltató kiválasztására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  

 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, mely 3 árajánlatot tartalmazott. Pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság megtárgyalta, 
és elfogadásra javasolja Pap-Terjéki Boglárka egyéni vállalkozó ajánlatát bruttó 6 millió 
forint összegben. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pénzügyi 
bizottság javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
28/2021. (VI. 24.) sz. határozata 
 
A VP6-7.2.1.1-21 kódszámú, „Külterületi helyi közutak fejlesztése” című felhívásra 
benyújtani kívánt támogatási kérelemhez szükséges projekt előkészítő tanulmány 
elkészítésére szolgáltató kiválasztására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel a VP6-7.2.1.1-21 kódszámú, 
„Külterületi helyi közutak fejlesztése” című felhívásra benyújtani kívánt támogatási 
kérelemhez szükséges projekt előkészítő tanulmány elkészítésére a három beérkezett 
árajánlat közül a legkedvezőbb, Pap-Terjéki Boglárka egyéni vállalkozó (5100 
Jászberény, Szilfa u. 9.) ajánlatát fogadja el bruttó 6.000.000,- forint összegben, amely 
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összeg abban az esetben kerül kifizetésre a vállalkozó részére, amennyiben a pályázat 
támogatásban részesül. 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat sikerdíjas projekt előkészítő tanulmány 
forrását a támogatásban részesült pályázatból finanszírozza. 
Képviselő-testület Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert bízza meg a megbízási 
szerződés aláírásával. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k  
 
 
2 1 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés az EFOP-1.6.2-16-2017-00035 azonosítószámú „Komplex telepprogram 
Jászladányon II” című projekt keretében egészségügyi szolgáltatások elérésének javítása 
érdekében egészségnap szervezése tevékenység ellátására szolgáltató kiválasztására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos 
előterjesztést és árajánlatokat mindenki megkapta. Ádám János egyéni vállalkozó nyújtotta be 
a legkedvezőbb ajánlatot, melyet a szakmai vezető javasol elfogadásra. A szolgáltatás díja a 
projektben 100%-ig elszámolható. Megkérdezi a képviselőket, hogy van-e valakinek kérdése, 
véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az írásos 
anyagban szereplő határozati javaslatot? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
29/2021. (VI. 24.) sz. határozata 
 
Az EFOP-1.6.2-16-2017-00035 azonosítószámú „Komplex telepprogram Jászladányon II 
- Szegregált élethelyzetek felszámolása komplex programokkal” című projekt keretében 
egészségügyi szolgáltatások elérésének javítása érdekében egészségnap szervezése 
tevékenység ellátása szolgáltató kiválasztására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az EFOP-1.6.2-16-2017-
00035 azonosítószámú „Komplex telepprogram Jászladányon II” című projekt 
keretében egészségügyi szolgáltatások elérésének javítása érdekében egészségnap 
szervezése tevékenység ellátása tárgyában Ádám János egyéni vállalkozó (5135 
Jászivány, Kossuth Lajos utca 27.) ajánlatát fogadja el összesen bruttó 300.000,- Ft 
összegben. 
 
Képviselő-testület a forrást a projekt költségvetéséből biztosítja, valamint megbízza 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert a 2021. július 1-től 2023. augusztus 31-ig 
tartó megbízási szerződés aláírásával. 

 
Felelős:  polgármester 
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Határidő: azonnal 
 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k  
 
 
2 2 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Helyi termékértékesítést szolgáló piac kialakítása Jászladányon pályázathoz önerő 
biztosításáról szóló 419/2021. (II. 8.) számú polgármesteri határozat módosítása 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  

 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: írásos anyag nem került kiküldésre, a napirendi 
pont ismertetésére megkéri Lovász Imre jegyzőt. 
 
Lovász Imre jegyző: a projekt teljes összköltsége minimálisan változott 105.263.158,- 
forintról 104.953.813,- forintra módosult, valamint van egy 405.545,- forintos el nem 
számolható költség benne, így változott az önerő mértéke 5.263.158,- forintról 5.632.963,- 
forintra módosul. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság megtárgyalta, 
és javasolja a piac pályázathoz önerő biztosításáról szóló 419/2021. (II. 8.) számú 
polgármesteri határozat módosítását oly módon, hogy az önerő mértéke 5.632.963,- forint 
legyen. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a pénzügyi 
bizottság javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
30/2021. (VI. 24.) sz. határozata 
 
 „Helyi termékértékesítést szolgáló piacok infrastrukturális- és eszköz fejlesztése című, 
VP6-7.2.1.1-20 kódszámú” - felhívású projekt megvalósításához szükséges önerő 
biztosításáról, 419/2021. (II. 8.) számú polgármesteri határozat módosítására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel a 419/2021. (II. 8.) számú 
polgármesteri határozatot módosítja az alábbiak szerint: 
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A Vidékfejlesztési Program keretén belül a Vidékfejlesztési Program Irányító 
Hatósága, mint Támogató által 2020.10.02. napján meghirdetett, Helyi 
termékértékesítést szolgáló piacok infrastrukturális- és eszköz fejlesztése című, VP6-
7.2.1.1-20 kódszámú felhívás alapján, Jászladány Nagyközségi Önkormányzat, mint 
támogatást igénylő 2020.11.16 22:14:09 időpontban 3198288391 iratazonosító számú 
támogatási kérelmet nyújtott be. A projekt nyertes támogatói döntést kapott. A 
kivitelezés 2020/2021. évben valósul meg tervezetten. 
 

A projekt címe: „Helyi termékértékesítést szolgáló piac kialakítása Jászladányon” 
A megvalósítás pontos helyszíne: a piac címe: Jászladány, Petőfi S. u. 6. hrsz.: 1338/3 
A támogatói okirat szerinti nettó értékek:  
A Projekt teljes költsége összesen (Ft): 104 953 813 
A Projekt elszámolható költségei összesen (Ft): 104 548 268 
A Projekt nem elszámolható költségei összesen (Ft): 405 545 
Támogatás összege (Ft): 99 320 850 
Önerő (Ft): 5 632 963 
Saját forrás (Ft): 5 632 963 
Egyéb támogatás (Ft): 0 
A Projekt nem elszámolható költségeire jutó önerő (Ft): 405 545 
 

Az önkormányzat kötelezettséget vállal arra vonatkozóan, hogy az önkormányzati 
önerő összegét a költségvetésében elkülöníti, és biztosítja azt. 
 

A Képviselő-testület felkéri Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert, hogy a projekt 
megvalósításával kapcsolatban a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k  
 
 
2 3 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Javaslat a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2020. évi támogatás 
elszámolásáról szóló beszámoló elfogadására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ez a beszámoló azért került a képviselő-testület 
elé, mert márciusban a nonprofit szervezetek támogatásának felosztását megelőzően minden 
civil szervezet elszámol és beszámol az előző évi támogatással kapcsolatosan, és a roma 
önkormányzat beszámolóját nem találta megfelelőnek a képviselő-testület, így a roma 
önkormányzat készített egy új beszámolót, mely most kiküldésre került a képviselők részére. 
Bizottság nem tárgyalta, amennyiben egyetértenek vele, akkor az elfogadásról kellene 
dönteni. Megkérdezi a képviselőket, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye, más 
javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a roma 
önkormányzat beszámolóját? 
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A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
31/2021. (VI. 24.) sz. határozata 
 
A Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2020. évi támogatás elszámolásáról 
szóló beszámoló elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a Jászladányi 
Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2020. évi támogatás elszámolásáról szóló 
beszámolóját az előterjesztés szerint. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
2 4 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Javaslat településfásítási programon történő részvételre 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a pénzügyi osztályon dolgozó egyik kolléganő 
hívta fel a figyelmet arra, hogy van lehetőség az önkormányzatnak, illetve civil 
szervezeteknek településfásítási programon való részvételre, melynek keretében 10-30 fa 
megpályázására van lehetőség azoknak a településeknek, akik rajta vannak a listán, akik 
regisztrálhatnak. Jászladány benne van abban a listában, akik regisztrálhatnak, ingyenesen 
biztosítanak a településnek 10-30 darab fát, majd kiválaszthatják, hogy milyet. 5 éves 
fenntartási kötelezettség van. Alpolgármester úrral megbeszélték, hogy nem pályáznak, mert 
ha kiültetnek 30 fát, az nem valószínű, hogy 5 év múlva ott lesz. Aztán jött az ötlet, hogy mi 
lenne, ha az intézmények udvarán ültetnék el a fákat, és fölhívta az óvoda és szociális otthon 
vezetőjét, hogy mérjék fel hány darab fát tudnának elültetni. A szociális otthon 10 darab fát 
tudna elhelyezni, az óvoda 12 darabot. A képviselők azt javasolták, hogy a 8 darabot majd 
elültetik valahová, tehát pályázza meg az önkormányzat a maximumot. Ha lehetőség lesz 
olyan helyen közterületre ültetni, ahol meg lehet óvni, akkor oda fogják ültetni. Nem garancia 
arra a pályázat, hogy mind a 30 fát megnyeri az önkormányzat. Amennyit nyernek, azt majd 
elosztják az intézmények között. Arról kellene döntés, hogy az önkormányzat részt kíván 
venni a településfásítási programon. Megkérdezi a képviselőket, hogy van-e valakinek 
kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pályázaton 
történő részvétellel? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
32/2021. (VI. 24.) sz. határozata 
 
Településfásítási programon történő részvételről 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete részt kíván venni az 
Agrárminisztérium által indított Településfásítási programon 30 fa megpályázásával.  
Képviselő-testület felhatalmazza Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert a 
regisztrációhoz szükséges nyilatkozatok aláírására. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
2 5 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Egyebek 
Előadó: Bertalan László képviselő 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Bertalan László képviselő úr kérte ezt az plusz 
napirendi pontot, átadja neki a szót. 
 
Bertalan László képviselő: Tarcsáné Berinde Andrea kislányának szeretné felajánlani 1 havi 
tiszteletdíját, egy jászberényi alapítvány segíti az ő gyógyulását. 
 
Lólé Gyula közalkalmazott, JRNÖ elnöke: voltak Budapesten Rácz Tamással és Antóniával 
ennél a családnál. Az anyuka tudott lejönni akkor, a kislánnyal az apukája volt egy box 
szobában, elég kemény kezeléseket kap a kislány, már nincs haja sem, kapja a kemoterápiát. 
Németországban egy férfi felajánlotta a gerincvelőt, már az is megérkezett. Az anyuka pár 
napon belül hozza világra a második gyermeket, a roma önkormányzat is támogatta őket elég 
komoly összeggel. Minden segítőnek kifejezték köszönetüket. 
 
Gyárfás Lajos képviselő: 1 havi tiszteletdíját szintén felajánlja a család megsegítésére. 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: az iskola alapítványán keresztül nem lehetne támogatni a 
családot? Az iskola most is szervez valamilyen formában támogatás gyűjtést.  
 
Seresné Lados Éva képviselő: az nem az iskola alapítványán keresztül történik. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Magyar Anita vezeti azt az alapítvány, mely a 
család megsegítésére gyűjt konkrétan.  
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: szeretné, ha a saját felajánlását az iskola koordinálná le. 
 
Seresné Lados Éva képviselő: jobb lenne alapítványon keresztül, mert az iskolában a 
kulcstartós gyűjtés megy.  
 
Gyárfás Lajos képviselő: a teljes tiszteletdíjat csak úgy tudják odaadni, ha alapítványnak 
utalják. 
 
Bertalan László képviselő: Démétér Alapítvány aki a kislány gyógyulásáért gyűjt.  
 
Seresné Lados Éva képviselő: saját felajánlását az iskolában adja oda. 
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Dr. Bakos Beáta képviselő: nem ismeri ezt az alapítványt, inkább beviszi az iskolába a 
felajánlását. 
 
Bertalan László képviselő: úgy gondolják, hogy nem ér oda a családhoz a támogatás? 
 
Tóth Imre képviselő: régebbi tapasztalata, hogy az alapítványok elsumákolják a pénz nagy 
részét, mert költségeket számolnak fel, és a végén 1 tizede jut a támogatottnak, a 90 % pedig 
leamortizálódik. Nem bízik az alapítványokban. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: azt kellene tudni, hogy az Új Iskoláért 
Alapítványnak a céljai között van-e olyan, amin keresztül lehet támogatni a kislányt.  
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: azért nem ajánlja fel, hanem készpénzben adja át, hogy biztosan 
eljusson az összeg a családhoz. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: azért célszerűbb a felajánlás, mert akkor nem a 
nettó összeg kerül a támogatotthoz, hanem a bruttó összeg, mert így a járulék is átutalásra 
kerül. Azt az alapítványt kellene megkeresni, ami helyi, és oda tudja adni a családnak. Talán a 
Jászladányért Egyesület? Vagy a vöröskereszt? 
 
Gyárfás Lajos képviselő: javasolni szeretné a vöröskeresztet, mert ott a levont összeg nélkül 
kapnák meg a támogatást.  
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: a vöröskereszten keresztül le tudják koordinálni, hogy a 
családhoz kerüljön a támogatás. 
 
Bertalan László képviselő: akkor a vöröskeresztnek utalják a felajánlását.  
 
Gyárfás Lajos képviselő: szintén a vöröskereszt részére kéri a felajánlása utalását.  
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: 1 havi tiszteletdíját felajánlja a vöröskereszt részére a kislány 
támogatására. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: 2 havi költségtérítését felajánlja a vöröskereszt részére a 
kislány támogatására. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a képviselői tiszteletdíjjal megegyező összegben 
felajánlja költségtérítését a vöröskereszt részére a kislány támogatására. 

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet Bertalan László 
képviselő 1 havi tiszteletdíj felajánlásával a Vöröskereszt részére Tarcsa Natasa 
támogatására? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
33/2021. (VI. 24.) sz. határozata 
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Bertalan László képviselő tiszteletdíjának felajánlása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul veszi Bertalan 
László képviselő június hónapra járó bruttó 48.350,- forint tiszteletdíj és 6.745,- forint 
járulékai, összesen bruttó 55.095,- Ft tiszteletdíj-felajánlását a Magyar Vöröskereszt 
Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Szervezet Jászladányi Alapszervezete részére Tarcsa 
Natasa támogatására.  
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Bertalan László képviselő helyben, 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 4./ Vöröskereszt helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet Gyárfás Lajos 
képviselő 1 havi tiszteletdíj felajánlásával a Vöröskereszt részére Tarcsa Natasa 
támogatására? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
34/2021. (VI. 24.) sz. határozata 
 
Gyárfás Lajos képviselő tiszteletdíjának felajánlása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul veszi Gyárfás 
Lajos képviselő június hónapra járó bruttó 48.350,- forint tiszteletdíj és 6.745,- forint 
járulékai, összesen bruttó 55.095,- Ft tiszteletdíj-felajánlását a Magyar Vöröskereszt 
Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Szervezet Jászladányi Alapszervezete részére Tarcsa 
Natasa támogatására.  
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Gyárfás Lajos képviselő helyben, 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 4./ Vöröskereszt helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet Dr. Bakos Beáta 
képviselő 1 havi tiszteletdíj felajánlásával a Vöröskereszt részére Tarcsa Natasa 
támogatására? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
35/2021. (VI. 24.) sz. határozata 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő tiszteletdíjának felajánlása 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul veszi Dr. 
Bakos Beáta képviselő június hónapra járó bruttó 48.350,- forint tiszteletdíj és 6.745,- 
forint járulékai, összesen bruttó 55.095,- Ft tiszteletdíj-felajánlását a Magyar 
Vöröskereszt Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Szervezet Jászladányi Alapszervezete 
részére Tarcsa Natasa támogatására.  
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Dr. Bakos Beáta képviselő helyben, 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 4./ Vöröskereszt helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet Bagi Zsolt Arnold 
alpolgármester 2 havi költségtérítés felajánlásával a Vöröskereszt részére Tarcsa Natasa 
támogatására? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
36/2021. (VI. 24.) sz. határozata 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester költségtérítésének felajánlása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul veszi Bagi 
Zsolt Arnold alpolgármester július és augusztus havi költségtérítés felajánlását bruttó 
15.000,- forint/hó, összesen bruttó 30.000,- forint összegben a Magyar Vöröskereszt 
Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Szervezet Jászladányi Alapszervezete részére Tarcsa 
Natasa támogatására.  

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Bagi Zsolt Arnold alpolgármester helyben, 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 4./ Vöröskereszt helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet Bertalanné 
Drávucz Katalin polgármester költségtérítés felajánlásával az 1 havi képviselői tiszteletdíjnak 
megfelelő összegben a Vöröskereszt részére Tarcsa Natasa támogatására? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
37/2021. (VI. 24.) sz. határozata 
 
Bertalanné Drávucz Katalin költségtérítésének felajánlása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul veszi 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester július havi költségtérítés felajánlását a 




